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Za vas beležimo čas Gorenjski Glas



Oglasi

reiLOG* GORENJSKEGA GLASA 0 OBČIM MEDVODE

Na naslovnici: Filip in Maja (Ožbej in Manca Velikavrh) 
Foto: Peter Košenina

Sotočje je redna priloga časopisa

Gorenjski Glas
Gorenjski glas je osrednji gorenjski časopis z bogato 
tradicijo, ki neprekinjeno izhaja že od leta 1947, 
njegovi zametki pa segajo v daljnje leto 1900. Je 
poltednik, ki izhaja ob torkih in petkih, v nakladi 22 
tisoč izvodov. Je neodvisen, politično uravnotežen 
časopis z novicami, predvsem z vseh področij življenja 
in dela Gorenjcev, pa tudi širše. Pišemo o vsem, 
kar ljudi zanima, ali kot pravimo: Gorenjski glas za vas 
beleži čas. V dobrem in slabem.
Če vas poleg branja Sotočja zanimajo tudi novice 
z vse Gorenjske, vas vabimo k naročilu. Kot novemu 
naročniku vam bomo prve tri mesece časopis prinesli 
brezplačno (če boste naš naročnik vsaj eno leto) in 
vas presenetili z darilom ter z drugimi ugodnostmi. 
Dobrodošli v družbi naročnikov Gorenjskega glasa.

NAROČAM Gorenjski Glas
Ime in priimek:

Naslov:

Podpis:
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Branko Oberstar*# © 041/685 783

O-markel
Škofjeloška 18, Medvode, Č 01/361 26 16

Poleg pestre ponudbe so na voljo 
še domači suhomesnati izdelki 

kmetije Žunar.

V trgovini je tudi

Vinska klet Rondič
Odprto: pon. - pet.: 8 - 20 h

Sobote: 7.30 -18 h 
Nedelje, prazniki: 8 -12 h

KOZJEK & KOZJEK dno.
ZAVAROVALNO FINANČNE STORITVE

Zg. Pirniče 11 h, 1215 Medvode 
Telefon: 01 36 21 431, 040 218 823

ekskluzivno zastopamo
GENERALI ZAVAROVALNICO d.d.

• zavarovanja nepremičnin
• avtomobilska zavarovanja
• življenjska in nezgodna zavarovanja
• zavarovanja za podjetnike in obrtnike

Brezskrbni pod ^ 
okriljem leva.

GOSTILNA IN PICCROfl

Mavčiče 69, 4211 MAVČIČE 
Odprto vsak dan od 9. do 22. ure, tudi ob četrtkih.

• Pice iz krušne peči • Kosila vsak dan • Jedi po naročilu e Vsak dan sveže postrvi •

Od ponedeljka do petka vam od devetih naprej nudimo več vrst malic - 
ponudba se dnevno spreminja!

Ob malici vas pogostimo z brezplačno kavo. tudi če malico odnesete s seboj.

Dostava hrane na dom 04/250 11 69. 041/581 327

NOVO V MEDVODAH

VSE ZA RIBOLOV
Trgovina

PRODAJA R/BtŠKe 
/R LOVŠ KB OPRBMB

MEDVODE, DONOVA CESTA 2 (TITANIK)

Tel.: 041/629-521

OTVORITEV V SREDINI MARCA
ZAPOSUMO PRODAJALCA - RIBIČA

+sUL"c 1

Soglašam, da mi Gorenjski glas lahko pošilja 
obvestila, ankete ipd.

UDA ONE

SOTOČJE (ISSN 1580 - 0547) je priloga Gorenjskega 
glasa o občini Medvode. Prilogo pripravlja Gorenjski 
glas, d.o.o., Kranj, Bleiweisova cesta 4, s sodelavci: 
Silvana Knok, Boštjan Luštrik, Boris Primožič in Franci 
Rozman. Odgovorna urednica: Marija Volčjak, urednica 
priloge Maja Bertoncelj. Oglasno trženje: Jana Belovič, 
telefon: 04/201-42-44, telefax: 04/201-42-13. E-pošta: 
info@g-glas.si. Uradne ure: vsak dan od 8. do 19. ure. 
Priprava za tisk Gorenjski glas, d.o.o., Kranj; Tisk: SET, 
d.d., Ljubljana. SOTOČJE številka 1 je priloga 11. števil
ke Gorenjskega glasa, 7. februarja 2008. V nakladi 
5500 izvodov jo dobijo vsa gospodinjstva v občini 
Medvode brezplačno.
Občina Medvode, C. komandanta Staneta 12, Medvode

PICERIJA IN ŠPAGETERIJA

HARLEKIN
(PR'KRAL) NA VERJU

Nudi vsak dan 
v tednu odlične pice, 

l testenine in druge jedi 
po naročilu.

■S 01/362 12 20
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podoživite čas dr. Franceta Prešerna

[VcJenu^
m.

8. februar od 10. ure dalje 
mestno jedro Kranj 

----------------- -----------------1--------------------------------

Prevozi obiskovalcev s kočijo 
Sejem domače in umetnostne obrti 

Festival Lajnarjev 
Sejem starin

Živi kip dr. Franceta Prešerna 
Predstavitev mode 19. stoletja 

Plesni in glasbeni program 
Tradicionalni recitali Prešernovih pesmi 

Blasnikova tiskarna iz 19. stoletja

>!.; '-ir ■
www.tourism-kranj.si

organizator:

Zavod 
za turizem 
Kranj l‘RANJ

V?
pokrovitelji:

MUtNA PMClNA KKAM

Gorenjski Glas

3

Domplan 
KSI 

Kliping 
UPC telemach 
Klima belehar 

Media tv 
Radio Kranj

BI
LB
Ljudska Univerza 
Škofja Loka

Podlubnik la 
4220 Škofja Loka

tel.: 04/506 13 00 
fax: 04/512 08 88 
www.lu-skofjaloka.si

V/
f AKUllttA ZA | fACOUA 01 | ZACUltr Of
MANAGEMENT

UNIVERZA NA PRIMORSKEM 
FAKULTETA ZA MANAGEMENT KOPER

razpisuje v Škofji Loki

1. letnik visokošolskega strokovnega 
študijskega programa MANAGEMENT; 
kandidatom za univerzitetni študij, ki zanj 
izpolnjujejo vpisni pogoj, priporočamo, da se 
vpišejo v visokošolski strokovni program, 
ker se bodo po zaključenem 2. letniku lahko 
prepisali na univerzitetni program.
Vpis je možen tudi v 2. in 3. letnik - 
pokličite in pošljemo vam informativno 
brošuro.

INFORMATIVNI DAN
bo v četrtek, 21. februarja, ob 17. uri 
v prostorih Ljudske univerze Škofja Loka, 
Partizanska 1 (bivša vojašnica).

Pred informativnim dnevom, ob 15. uri, ste 
vabljeni na brezplačni seminar z naslovom 
"Reforma visokega šolstva in trga dela”. 
Potrebna je le predhodna najava udeležbe 
na seminarju po telefonu ali elektronski 
pošti: Mare.Zvan@guest.arnes.si

Na informativnem dnevu bo možno dobiti 
tudi informacije o podiplomskem študiju.
Vse programe izvajamo kot izredni študij in 
so zato prilagojeni zaposlenim študentom.

Informacije: 04/506-13-70, 506-13-03 
www.fm-kp.si,www.lu-skofjaloka.si

Godešič tOO, 4220 Škofja Loka 
tel.: 04/515 38 38 

e-mail: kform@siol.net
cM . <=» . o -

4 salon keramike
armaturevelika

izbira _______
keramičnih g§ HANSA a. armal
ploščic ..............

laminati, gotovi 
parketi, topli podi, ...

kopalniško
pohištvo

kolp<i«san
. W gorenje

NA ZALOGI 
TUDI LEPILA, 

FUGIRNE MASE, 
PROFILI, ...

UGODNI GOTOVINSKI POPUSTI
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Prireditve

PRIREDITVE V MESECU FERRUARJU 2008
DATUM KRAJ IN ČAS NASLOV PRIREDITVE ORGANIZATOR INFO

Četrtek, Gledališče Medvode, PLEŠASTA PEVKA KUD Medvode Blagajna gledališča:
07.02.2008 ob 19.30 drama absurda. 361 26 54

Za odrasli abonma in IZVEN, vsak dan od 9.00 do 16.00
gostuje SNG Nova Gorica petek od 9.00 do 13.00

in uro pred predstavo
www.kud-medvode.si
info@kud-medvode.si

blagajna@kud-medvode.si

Četrtek, Klub MKC Medvode, PROJEKT 53 MKC Medvode Več:
07.02.2008 ob 21.00 uri Intermedialni preplet gregor@rozman.si,

literature Gregorja Rozmana, http://gregor.rozman.si
glasbe Marka Mozetiča in 

likovnih del Renate Grmovšek
/projekt-53.asp.

Sobota, Gledališče Medvode, PETER IN VOLK, KUD Medvode Blagajna gledališča:
09.02.2008 ob 11.00 uri baletna predstava 361 26 54

za otroški abonma in IZVEN. vsak dan od 9.00 do 16.00 
petek od 9.00 do 13.00 

in uro pred predstavo
www.kud-medvode.si
info@kud-medvode.si 

blagajna@kud-medvode. si

Sobota, Dom krajanov Sora, SLOVESNOST OB KULTURNEM KUD Oton Župančič TURISTIČNI BIRO
09.02.2008 ob 19.00 uri PRAZNIKU Sora 361 43 46

"NAŠI VELIKI MOŽJE” 041/378 050

Nedelja, Gledališče Medvode, PREŠERNOV BALETNI VEČER KUD Medvode Blagajna gledališča:
10.02.2008 ob 19.00 uri (KUD Medvode in Društvo 361 26 54

baletnih umetnikov Slovenija) vsak dan od 9.00 do 16.00
petek od 9.00 do 13.00

in uro pred predstavo
www.kud-medvode.si 
info@kud-medvode. si

blagajna@kud-medvode.si

Ponedeljek, Knjižnica Medvode, Rotary Club Medvode: Knjižnica Medvode TURISTIČNI BIRO
11.02.2008 ob 19.30 podelitev priznanj najboljšim 361 43 46

učencem osnovnih šol 041/378 050
občine Medvode KNJIŽNICA MEDVODE

361 30 53

Sreda, Knjižnica Medvode, "Otvoritev razstave; ’’ Knjižnica Medvode TURISTIČNI BIRO
13.02.2008 ob 19.30 Silva Črnugelj: 361 43 46

Ključi 041/378 050
KNJIŽNICA MEDVODE

361 30 53

Petek, Klub MKC Medvode, HARD ROCK VEČER 3 MKC Medvode Več:
15.02.2008 ob 21.00 uri Koncert skupine http://apdsite.net/apd/,

ANGELS PERFECT DREAM, mkc. medvode@siol. net
predskupina NEOVERA

Petek, Klub SLIKARSKA RAZSTAVA MKC Medvode Več:
22.02.2008 MKC Medvode, MARJANCE LAPAJNE zoran. Iesjak@gmail.com

ob 20.00 uri Vse bolj uveljavljena mlada slikarka 
iz Idrije vnaša staro idrijsko tradicijo-

čipke v svoja slikarska dela.

Petek, Klub DEBATNI VEČER MKC Medvode Več:
29.02.2008 MKC Medvode, "KDOR NE 'POHA', NI SLOVENC?" nejc.smole@gmail.com,

ob 19.30 - VPRAŠANJE LEGALIZACIJE MARIHUANE mkc. medvode@siol. net

Petek, Klub FILM "LOOSE CHANGE: MKC Medvode Več:
7.03.2008 MKC Medvode, FINAL CUT” www.mkcmedvode.si

ob 21.00 uri projekcija filma, ki osvetljuje 
ozadja terorističnega napada

11. septembra na WTC

Petek, Gledališče Medvode, PIAF EDITH PIAF KUD Medvode Blagajna gledališča:
7.03.2008 ob 19.30 večer šansonov 361 26 54

Za odrasli abonma in IZVEN, vsak dan od 9.00 do 16.00
Vesna PERNARČIČ ŽUNIČ petek od 9.00 do 13.00

4-SOTOČJE



Prireditve, občina

DATUM KRAJ IN ČAS NASLOV PRIREDITVE ORGANIZATOR INFO

Petek,
14.03.2008

Klub
M KG Medvode, 

ob 19.00 uri

ZBOR ČLANOV
MKC MEDVODE, 

AKUSTIČNI JAM SESSION

MKC Medvode Več:
mkc. medvode@siol. net

Petek,
14.03.2008

Gledališče Medvode, 
ob 19.30

POPRAVNI IZPIT
Komedija

BOOM teater 
in

Violeta TOMIČ

KUD Medvode Blagajna gledališča:
361 26 54

vsak dan od 9.00 do 16.00 
petek od 9.00 do 13.00 

in uro pred predstavo
www. kud-medvode. si 
info@kud-medvode.si 

blagajna@kud-medvode.si

Sobota,
15.03.2008

Gledališče Medvode, 
ob 11.00 uri

KEKEC,
gibalna premetanka

za otroški abonma in IZVEN.

KUD Medvode Blagajna gledališča:
361 26 54

vsak dan od 9.00 do 16.00 
petek od 9.00 do 13.00

in uro pred predstavo
www.kud-medvode.si
info@kud-medvode.si

blagajna@kud-medvode.si

Vsi, ki želite najaviti prireditve in razne dogodke v koledarju prireditev, se lahko obrnete na informacijski center, ki deluje v sklopu turističnega 
V \ biroja Medvode. Za redno številko Sotočja, ki izide vsak drugi petek v mesecu, je potrebno oddati objavo do 30. v mesecu na naslov: 

TURISTIČNI BIRO MEDVODE, Cesta ob Sori, paviljon 1, Sl -1215 Medvode, E-pošta: ti-biro@medvode.si, WWW: www.tzm.si

KER DOBRO V SRCU MISLIM
OSREDNJA OBČINSKA PRIREDITEV 
OB KULTURNEM PRAZNIKU 
V PETEK, 8.2. OB 18. URI V 
ŠPORTNI DVORANI MEDVODE

GODBA MEDVODE 
OSNOVNOŠOLSKI PEVSKI ZBOR 
LOVSKI PEVSKI ZBOR MEDVODE 
SILVANA KNOK

KULTURNI PRAZNIK 20089

Slovesnost ob kulturnem prazniku tudi v Sori
KUD Oton Župančič Sora vabi na slovesnost ob kulturnem prazniku, ki bo v 

soboto, 9. februarja, ob 19. uri v Kulturnem domu Sora. Naši veliki možje 
bodo predstavljeni v pesmi, recitalu, igri in plesu vseh sekcij KUD Oton 
Župančič Sora. Tamkajšnji moški pevski zbor pa se bo tako kot vsako leto tudi 
letos na 8. februarja odpravil S pesmijo po poteh kulturne dediščine. Šesti po
hod bodo začeli ob 8.30 na pokopališču v Sori, ob 8.45 bodo pri spomeniku 
Finžgarja in Vodnika, ob 10. uri v Zavrhu pri rojstni hiši Jakoba Aljaža, ob 
10.45 na Podreči pri spomeniku Simona Jenka, ob 11.30 v Kranju v Prešer
novem gaju ter ob 12.10 v Škofji Loki v ateljeju slikarja Bernika. M. B.

Vabilo Društva upokojencev Pirniče
Društvo upokojencev Pirniče vabi članice in člane na 1. srečanje ljubiteljev 

ročnih del. O različnih tehnikah, času in pomoči se bomo dogovorili v četrtek, 
14. februarja, ob 16. uri v Domu krajanov Pirniče.

Začetek gradnje ceste proti Ljubljani ni določen
Za štiripasovnico proti Ljubljani trenutno poteka izdelava državnega prostorskega načrta, čigar javna 

razgrnitev in obravnava je predvidena za konec letošnjega poletja.

Medvode - "Odsek navezovalne ceste Jeprca-Stanežiče-Brod je v Re
soluciji o nacionalnem programu uvrščen v dodatni program, za kate
rega roki izvedbe niso določeni. Točnih rokov izgradnje navedene cest
ne povezave zato še ne moremo napovedati,” je v pisnem odgovoru na 
poslansko vprašanje Boruta Sajovica zapisal Radovan Žerjav, mini
ster za promet.

Kako potekajo aktivnosti pristojnih državnih organov v zvezi s to 
cestno problematiko, je že nekaj časa zanimalo svetniško skupino 
LDS. Kot pojasnjuje Alenka Žavbi Kunaver, so se s tem vprašanjem 
novembra obrnili na medvoškega župana, nato pa še na poslanca LDS 
v Državnem zboru in župana Tržiča Boruta Sajovica, ki je na to temo 
postavil poslansko vprašanje. Kljub temu daje bilo na obisku vlade v 
Medvodah jeseni 2006 rečeno, da naj bi se gradnja štiripasovnice pro
ti Ljubljani začela konec leta 2009 ali v začetku leta 2010, v uporabo 
pa naj bi bila predana v začetku leta 2012, pa je glede na odgovor z mi
nistrstva za promet jasno, da roki sploh niso določeni.

V odgovoru z ministrstva je zapisano še, daje bil predlog najustrez
nejše variantne rešitve navezovalne ceste na Vladi RS potrjen marca

lani, o čemer smo takrat že pisali, in da je trenutno v teku druga faza 
priprave prostorskega akta, to je izdelava državnega prostorskega načr
ta, katerega javna razgrnitev in obravnava je predvidena za konec le
tošnjega poletja, sprejem uredbe o državnem prostorskem načrtu pa 
spomladi prihodnje leto.

V LDS Medvode so sedaj župana pozvali, da naj na prvo sejo občin
skega sveta uvrsti točko, kjer naj se obravnava omenjeni odgovor z 
ministrstva ter predlagajo, da občinski svet sprejme sklep, s katerim se 
Ministrstvo za okolje in prostor pozove, da pospeši pripravo uredbe o 
državnem prostorskem načrtu za odsek te navezovalne ceste, ki bo z 
medvoško obvoznico rešila tudi promet skozi Medvode. "Menim, da 
je občina naredila občutno premalo, da bi morala bolj pritiskati na dr
žavne organe, četudi gre za državni projekt,” pravi Žavbi Kunaverje
va. Medvoški župan Stanislav Žagar pa: ”Na občini vpliva na to ni
mamo, saj mi ne vodimo postopka. Ves čas pa smo se prizadevali, da 
so postopki tekli naprej. Očitno pa je, da denarja za dodaten program 
manjka.”

Maja Bertoncelj
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Občina

"Zagovarjali bomo investicije v vrtec”
Tako pravi Ljubo Jamnik, predsednik Odbora za družbene dejavnosti, katerega člani so lani stanje v vseh

enotah Vrtca Medvode preverili tudi na terenu.

Medvode - Odbor za družbene dejavnosti je 
sestavljen iz devetih članov, od tega jih je šest 
članov občinskega sveta: Grega Bizjak, Zvon
ka Hočevar Šajatovič, Ljubo Jamnik (predsed
nik), Mitja Ljubeljšek, Darinka Verovšek in 
Alenka Žavbi Kunaver. Poleg njih so v odboru 
še Janez Knez, Andrej Satran in Iztok Žebo- 
vec. Konec lanskega leta so seje imeli tudi na 
terenu. Ogledali so si namreč vseh pet enot 
Vrtca Medvode: Ostržek na Svetju, Medveško, 
v Preski, enoto Pirniče in Smlednik.

”Na seji občinskega sveta je bilo že večkrat 
govora, da so nekatere enote Vrtca Medvode v 
zelo slabem stanju. Odločili smo se oditi na te
ren in se o tem prepričati. Mislim, da smo na
redili prav. Enote smo si ogledali skupaj z rav
nateljico vrtca Romano Epih,” je namen ogle
da pojasnil Ljubo Jamnik, predsednik Odbo
ra za družbene dejavnosti, o ugotovitvah pa: 
"V naj slabšem stanju je po moji oceni enota v 
Pirničah, takoj za njo v Smledniku. Prostore 
imata v veliki nefunkcionalni zgradbi starejše
ga datuma. Kot je povedala tudi ravnateljica 
vrtca, bi bila v Pirničah med drugim nujno po
trebna obnova fasade in strehe, obnova sanitar
nih vozlov v sanitarijah, v Smledniku pa sana
cija strehe in obnova fasade, obnova sanitarnih 
vozlov v sanitarijah za otroke. Dela pa so po
trebna tudi v ostalih enotah.”

Kot zatrjuje Jamnik, bodo v Odboru za druž
bene dejavnosti zagovarjali investicije v vrtec: 
"Menim, da ima novo vodstvo vrtca kar realne 
želje in načrte. Tudi župan in občinska uprava 
sta seznanjena s tem, tako da imam dober ob

čutek, da se bodo prostorske razmere na podro
čju varstva predšolskih otrok v prihodnje iz
boljšale. Odločitev ali nov vrtec ali sanacija ob
stoječih enot, pa bo stvar strokovnih služb. Kot 
sem obveščen, se predlogi že pripravljajo.”

Bo občina šla v obnovo obstoječih enot ali v 
gradnjo novega vrtca, smo povprašali medvo- 
škega župana Stanislava Žagarja, ki je dejal 
le, da intenzivno iščejo rešitve, tudi glede po
manjkanja mest v vrtcu za otroke L starostne
ga obdobja. "Začasna rešitev bi lahko bilo od
prtje dveh novih oddelkov za najmlajše otroke 
v prostorih nekdanje trgovine na Senici. Za po
trebe vrtca bi jih lahko preuredili v dveh mese
cih,” pravi župan. Na spletni strani Občine

Medvode je objavljena tudi povezava na stran 
Ministrstva za šolstvo in šport s seznamom 
vseh vrtcev v Sloveniji in podatki o prostih 
mestih. Za vrtec Medvode: prosta so tri mesta, 
vsa tri za otroke 2. starostnega obdobja, kar je 
potrdila tudi Romana Epih, ravnateljica Vrtca 
Medvode, o čakalni dobi za 1. starostno obdo
bje pa dodala: ”Za jaslične oddelke ni prostora 
do septembra. Upam, da bomo že v začetku 
aprila odprli dva nova oddelka na Senici, tako 
da bomo v septembru lahko sprejeli čimveč 
oziroma vse čakajoče otroke. Za vstop v aprilu 
čaka 28 otrok, še za september pa 122 otrok, če 
računamo 30-odstotno odpoved zaradi različ
nih vzrokov.” Maja Bertoncelj

Bo vlak ustavil tudi na Ladji?
Slovenske železnice so predlagale izgradnjo novega postajališča na Ladji pri Medvodah. 

Obnoviti bi bilo potrebno tudi zgradbo železniške postaje Medvode.

Medvode, Ljubljana - Decembra so Slovenske železnice znova po
stale upravljavec javne železniške infrastrukture z možnostjo dajanja 
pobud v zvezi z železniško infrastrukturo in predlagali so izgradnjo no
vih postajališč, tudi treh na progi Ljubljana-Kranj. Predvidena je grad
nja postajališč Ljubljana Šiška, Ladja pri Medvodah in Kranj Orehek.

Projekt izgradnje postajališč je sicer v pripravljalni fazi in roki za iz
gradnjo še niso določeni. "Letos bodo potekali dogovori z občinami, 
priprava načrtov in pridobitev potrebne dokumentacije. Če bodo dogo
vori uspešni, bi se gradnja postajališč lahko predvidoma začela prihod
nje leto,” je povedal Marko Tancar, vodja Službe za organizacijsko 
komuniciranje pri Slovenskih železnicah. Kot še pojasnjujejo v Sloven
skih železnicah, več kot 20 tisoč potnikov vsak dan vstopi oziroma iz
stopi na železniški postaji Ljubljana, med katerimi prevladujejo potni
ki iz Posavja, z Gorenjskega in s Štajerskega. Število potnikov z Go
renjskega seje povečalo kar za četrtino.

So pa Slovenske železnice lani v akciji Turistične zveze Medvode 
Moja dežela lepa in gostoljubna dobile pelinov cvet za železniško po
stajo Medvode kot za objekt, ki kazi podobo občine. Tancar pravi: "Res 
je, da bi bilo postajno zgradbo treba v celoti obnoviti. Za letos večja 
vzdrževalna dela niso predvidena. Najbolj nujna je zamenjava stavbne
ga pohištva in obnova strehe, kar je predvideno za leto 2009.”

Železniško postajo Medvode bi bilo treba obnoviti. Večja vzdrževalna dela letos 
niso predvidena.
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Ne koncesijam v zobozdravstvu
Svet Zavoda Zdravstveni dom Medvode nasprotuje razpisu koncesij za izvajanje zobozdravstvene dejavnosti.

-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------Občina, anketa

Medvode - Kot smo pisali že v prejšnji šte
vilki Sotočja, seje vodstvo ZD Medvode s pro
blematiko v zobozdravstvu obrnilo na občinski 
svet, ki je na decembrski seji razpravljal o mo
rebitni podelitvi koncesij, za kar se zavzemajo 
nekateri zobozdravniki. Svetniki so takrat s 
sklepom zavezali Svet Zavoda ZD Medvode, 
da se do tega vprašanja opredeli in mnenje 
sporoči občinski upravi. Svet Zavoda je na svo
ji seji sredi decembra sprejel sklep, da razpisu 
koncesij za izvajanje zobozdravstvene dejav
nosti nasprotuje.

"Razpis koncesij bi bil racionalen v primeru, 
ko ZD oziroma Občina Medvode sploh ne bi 
imela organizirane zobozdravstvene službe in 
bi bila takšna rešitev za občino cenejša kot iz- 
gradnja recimo prizidka k ZD in nakup drage 

Jbpreme. Ocenjujemo, da morebitna podelitev 
koncesij ne daje zagotovila za rešitev kadrov
skih težav, s katerimi se sooča ZD Medvode,” 
so zapisali v Svetu Zavoda, katerega predsed
nica je Nevenka Plešec. V obrazložitvi so 
opozorili še na nekatere druge stvari: "Profesi
onalno osebje v ZD Medvode je glede razvoja 
zavoda neenotno, pa tudi dosedanja realizacija 
zobozdravstvenega programa ni zadovoljiva.” 
Zapisali so še, da bi v primeru podelitve na 
primer štirih koncesij v zobozdravstvu za odra
sle to pomenilo 431.725 evrov oziroma 23,8 
odstotka izpada letnih prihodkov. Če koncesio
narji ne sklenejo delovnega razmerja z že za
poslenimi kadri v ZD, pa še sedem presežnih 
delavcev in več kot en administrativno- 
tehnični delavec.

Odločitev Sveta Zavoda proti razpisu konce
sij je bila za nekatere nepričakovana, tudi za 
Vido Šušteršič Bregar, v. d. direktorico ZD 
Medvode: "Moja pobuda na občino je bila, da 

^^bodo lahko nastale razmere, ko bo potrebno 
^F/aradi pomanjkanja zobozdravnikov in nezase

denega mesta razpisati koncesije. Razumljena 
pa je bila napačno, v smislu, da mi s predlo
gom za razpis koncesij rešujemo kadrovske te
žave, kar ni res. Osnovna pobuda je bila raz
pravljati o obeh opcijah in posledicah, ki bi jih 
prinesla ena in druga, ter se potem odločati na 
tej podlagi. Tako na občinskem svetu kot na 
Svetu zavoda pa je razprava potekala le v sme
ri koncesije da ali ne.” Šušteršič Bregarjeva 
pravi, da bi s podelitvijo koncesij ugodili tistim 
zaposlenim zobozdravnikom, ki si želijo po
stati koncesionarji, vsi problemi v zobozdrav
stvu pa s tem ne bi bili rešeni. Kot enega več
jih problemov omenja tudi ne najboljše odno
se, predvsem to, da posamezniki s svojimi ak
tivnostmi skušajo ustvarjati izredne razmere. 
Ugotavlja pa: "Ne glede na vse je bila realiza
cija storitev v odraslem zobozdravstvu mnogo 
boljša kot prejšnje leto (88 odstotkov), čeprav 
še vedno predstavlja negativno bilanco.”

Sklep zavoda za občino, za občinski svet 
ni zavezujoč. Vprašanje pa je, ali bodo svetni
ki o koncesijah v kratkem sploh razprav
ljali. "Iz dolge razprave na zadnji seji je bilo 
razvidno, da je bila večina svetnikov proti 
koncesijam, zato ne vem, če bi vnovična raz
prava prinesla kaj sprememb, sploh glede na 
sklep Sveta Zavoda, s katerim pa smo svetnike 
seveda seznanili,” je povedal župan Stanislav 
Žagar.

Dr. Zevnik: "Če koncesij ne bo, 
je zelo verjeten moj odhod”

Na sklep Sveta Zavoda ZD Medvode so se že 
odzvali zobozdravniki. "Štirje ali pa celo pet 
od skupno šestih si želimo postati koncesio
narji. Neprestano se trudimo za izboljšanje po
gojev. Stanje se vleče že sedem let, sprememb 
pa ni. Odgovornost za to nosijo: direktor ZD

V Zdravstvenem domu Medvode zaenkrat ni še 
nobenega koncesionarja.

Medvode, svet zavoda, oddelek za družbene 
dejavnosti in posamezni svetniki. Očitno je, da 
vsak po svoje in nekako vsi skupaj "ščitijo” 
pridobitve samoupravnega sistema. V takšni 
ureditvi ne bom več dolgo vztrajal. Če občina 
ne bo razpisala koncesij, je zelo verjetno, da 
bom šel drugam, v drugo občino. In resnično 
ne gre za izsiljevanje,” je povedal dr. Krištof' 
Zevnik. Podpisani zobozdravniki so odgovor 
na nestrinjanje z obrazložitvijo sklepa Sveta 
Zavoda, v katerem je po njihovem mnenju na
vedenih vrsto neresnic in manipulacij, naslovi
li na občinske svetnike in na župana. Med dru
gim so zapisali, da svet zavoda v vseh teh letih 
ni predlagal niti ene konkretne rešitve za iz
boljšanje razmer, da njihove ugotovitve o 
splošnem pomanjkanju zobozdravnikov teme
ljijo na napačni interpretaciji. Pojasnjujejo, da 
dejansko obstaja pomanjkanje zobozdravnikov, 
vendar v zdravstvenih domovih, medtem ko 
koncesionarji z nadomeščanji nimajo težav. 
Zavračajo tudi očitke, da so si zobozdravniki 
neenotni glede vizije opravljanja zobozdrav
stvenega poklica. Maja Bertoncelj

Občani o zobozdravstvu
V tokratni anketi smo naše sogo

vornike povprašali, kako so zado
voljni z javnimi zobozdravstvenimi 
storitvami v Medvodah.

Mici Koželj, Zbilje: "Hodim k zobo
zdravniku v medvoški zdravstveni dom, 
a zdaj že nekaj časa nisem bila. Sicer bi 
morala spet iti, a kar malo odlašam, ker 
je treba tako dolgo čakati. Slišim tudi 
pritožbe drugih občanov zaradi dolgih 
čakalnih vrst."

Lucija Bizant, Žlebe: "Hodila sem k šolskemu zobozdravniku in 
moram reči, da sem bila povsem zadovoljna. Ni se mi zdelo, da so 
čakalne vrste preveč dolge.”

Bojan Bizjak, Medvode: "Javnih zobozdravstvenih storitev ne ko
ristim. V Medvode sem se preselil pred štirimi leti, a sem ostal ‘zvest’ 
svojemu zobozdravniku v Ljubljani. Že trideset let hodim k istemu. 
Niti nimam želje, da bi ga zamenjal, še zlasti, ker sem slišal, da je v 
Medvodah skoraj nemogoče priti do zobozdravnika.”

Džater Omanovič, Žlebe: "K zobozdravniku v zdravstveni dom ne 
hodim. Enkrat so mi nekaj slabo naredili, zdaj pa raje hodim k zaseb
niku, kjer se naročim, pridem in grem. Res da je treba plačati za 
storitve, a sem vsaj zadovoljen.”

Vesna Kotnik, Medvode: "Zobozdravnikov je premalo, čakalne 
vrste so neverjetno dolge. Prav zato naša družina hodi k zasebnemu 
zobozdravniku, čeprav je to za žep včasih precej kruto. A če te boli 
zob, ti ne preostane drugega.” Ana Hartman, foto: Tina Dokl

Mici Koželj
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Občina

Rad dela v lokalnem okolju
Ivan Regoršek, LDS, je občinski svetnik drugi mandat. Pravi, da uživa v delu v lokalnem okolju. 

V prostem času se ukvarja s sadjarstvom in zahaja v Polhograjce.

Se lahko za začetek na kratko predstavite?
"Rojen sem bil v znamenju device leta 1950 

v Celju. V Rakovniku živim od leta 1977. Ta
krat sem iz Ljubljanske banke prišel v službo v 
Donit, kjer sem bil zaposlen 25 let, vse do upo
kojitve. Lahko bi rekel, da sem ohranil štajer
sko poreklo, predan pa sem lokalnemu okolju. 
Z ženo imava hčerko in sina, oba sta ekonomi
sta. 30-letna hčerka s tega območja pripravlja 
doktorat, 28-letni sin pa magisterij. Tudi sam 
sem študiral ekonomijo, vendar študija nisem 
dokončal, tako da sem po izobrazbi ekonomski 
tehnik. Sem zagovornik načrtnega dela, odpr
tosti argumentov, različnosti lepot narave in 
okolja ter prodornosti mladih. Moji osebni ci
lji so zdravje, družina in spoštovanje drug dru
gega, kar pa zame ne pomeni le prikimavanje 
izrečenim mislim. Pozitivna energija je tisto, 
kar me zanima.”

Kako to, da ste se odločili za vstop v politiko?
”V lokalni politiki sem že vrsto let. Bil sem 

predsednik SZDL v Sori. Član LDS sem vse 
od ustanovitve občinskega odbora. Sem tudi 
član IO LDS Medvode. V politiki sem bil vse
skozi dejaven le na lokalni ravni, nikoli nisem 
imel ambicij kandidirati za kakšno višjo poli
tično funkcijo, čeprav sem bil leta 1996 bolj po 
sili razmer kandidat za državni zbor, a nisem 
bil izvoljen. V občinskem svetu sem drugi 
mandat in sem član Odbora za komunalo. To 
področje že vrsto let spremljam in prav s po
dročja komunalne infrastrukture imam tudi 
največ pripomb na delo občinske uprave. Na 
lokalni ravni sem sicer delal na različnih po
dročjih. Od leta 1978 sem vključen v delo kra
jevnih skupnosti. Po letu 1980 sem vrsto let vo
dil skupnost krajevnih skupnosti Medvode, ki 
je nastala iz do takrat ene velike KS Medvode. 
To je bilo obdobje res prijetnega skupnega dela 
in povezovanja. Bil sem v skupini, ki je pri
pravljala reorganizacijo Krajevnih skupnosti. 
Vrsto let sem bil dejaven v KS Sora, vmes tudi 
odbornik na občini Šiška. Vedno sem užival v 
delu v lokalnem okolju. S sodelavci smo bili

Ivan Regoršek

marsikdaj zelo različnih mnenj, a se kljub 
temu nismo nikoli skregali, smo odlično dela
li. Vedno smo našli rešitev, ki je pripeljala do 
cilja. To v tem občinskem svetu in danes na- 
splošno pogrešam. Nekaj let sem vodil Svet 
Kabelske TV Medvode. Sicer pa nisem član 
nobenega društva v občini.”

Kakšen mora biti dober svetnik?
"Dober svetnik je tisti, ki razmišlja globalno, 

ukrepa pa tudi lokalno. Svoje okolje mora šir
še povezovati. Vsi moramo poznati načrte in 
prioritete, se znati dogovarjati in prilagajati. V 
okoljih moramo vedeti, v kakšnem časovnem 
obdobju bodo posamezne naloge realizirane in 
se na to s svojimi angažiranji in prispevki tudi 
pripravljati.”

Kaj v Medvodah najbolj pogrešate in kako 
bi to rešili?

”V Medvodah me moli naveličanost ljudi na 
funkcijah, kar omejuje prodornost idej in raz

voja. Veliko se vozim po Sloveniji in vidim, 
kaj vse se da narediti. Z lego in denarjem bi z 
načrtnim pristopom morala občina Medvode 
narediti več. Urejena komunalna infrastruktu
ra pa je tisti predpogoj za razvoj in to bi mo
ralo biti prvi cilj, ne pa da se vse odvija tako 
počasi.”

Vaše pozitivne in negativne lastnosti?
"Rad pomagam, zato sem pripravljen poslu

šati in iskati rešitve. Ne maram nakladačev in 
izrekati obljub, ki bi v realizaciji bremenile 
koga drugega. Med slabe lastnosti si štejem, da 
ne znam biti gospodinja in da sem občasno z 
mislimi preveč zadržan.”

Kako preživljate prosti čas?
"V prostem času rad sadjarim, tako v Rakov^ 

niku kot na rojstni domačiji na Štajerskem” 
Pogosto zahajam v Polhograjce, največkrat do 
Lužarjeve Micke. Malo poklepetava, ji kaj 
pomagam, srečam druge ljudi.”

Na kateri dosežek v vašem življenju ste 
najbolj ponosni?

"Seveda na svojo družino. Z ekipo zvestih 
sodelavcev imam tudi svoj kamen v mozaiku 
dosežkov in razvoja Krajevne skupnosti Sora 
in komunikacijske infrastrukture v občini 
Medvode. Bil sem zraven ali nosilec velikih 
projektov, vendar brez krasne ekipe sodelavcev 
ne bi mogli narediti nič, zato se s tem ne želim 
hvaliti in izpostavljati. O tem, kdo je za kaj za
služen, je težko govoriti.”

Še nekaj o aktualnem dogajanju: kako vi
dite razmere v Zdravstvenem domu Medvo
de? Veliko je govora o koncesijah. Ste za ali 
proti?

"Sem uporabnik storitev ZD Medvode. Moj 
zobozdravnik je prav dr. Krištof Zevnik in o 
njem kot strokovnjaku imam izjemno dobrij* 
mnenje. Kar se pa koncesij tiče, menim, da se 
bo razmerje reda vzpostavilo edino s podelitvi
jo koncesij. Samo z javno mrežo zdravstva ne 
bomo več uspeli. Torej sem za koncesije.”

Maja Bertoncelj, foto: Tina Dokl

Nova svetniška skupina Zares
Medvode - Občinska svetnika Dragan Djukič in mag. Jelena 

Aleksič sta po pridružitvi stranke Aktivna Slovenija (AS) k stranki 
Zares - nova politika člana nove svetniške skupine Zares. Vršilec 
dolžnosti vodje svetniške skupine bo do konstituiranja vseh organov 
stranke Zares - nova politika na občinski ravni Dragan Djukič, 
ki je bil doslej član AS: "Zadovoljen sem s pridružitvijo Aktivne 
Slovenije k Zares. Čez noč smo postali člani parlamentarne stranke. 
AS je prinesla veliko "doto” na odlično podlago. Prepričan sem, 
da je parlamentarna stranka Zares nova politika opredeljena na 
levici, kar sem v slovenskem prostoru pogrešal že vrsto let, dobra 
izbira, ker mi omogoča javni interes postavljati na prvo mesto. 
To pomeni, da se še naprej lahko politično zavzemam za boljše 
življenje večine občank, občanov, državljank in državljanov in ne 
manjšine, za kar so se nekateri politični subjekti v Sloveniji zavze
mali zadnjih 17 let. Tudi jaz osebno pričakujem, da se nam bodo

pridružili novi člani in simpatizerji, ki so pripravljeni živeti za poli
tiko in ne od politike.”

Mag. Jelena Aleksič je bila v občinski svet izvoljena na listi LDS, 
po izstopu iz stranke pa je bila samostojna svetnica. "Sem ena od več 
kol 400 ustanovnih članov stranke. Pred tem sem bila od vsega začet
ka aktivna tudi pri Združenju za novo politiko Zares. Zaposlena sem v 
državnem zboru v poslanski skupini Zares in sem svetovalka za odnose 
z javnostjo,” je pojasnila Aleksičeva, ki je tudi vodja iniciativne 
skupine za ustanovitev občinskega odbora Zares Medvode: "Zares - 
nova politika ima na območju trenutno več kot 30 članic in članov. 
Občinski odbor bo ustanovljen, ko bo izvoljen/a predsednik/predsedni- 
ca in ko bo zbor članov sprejel pravila. Načrtujemo, da se bo to zgodi
lo najkasneje do sredine marca, kandidati pa se bodo članicam in 
članom predstavili na prvem uradnem zboru, ki bo predvidoma v 
drugi polovici februarja." Maja Bertoncelj
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Svetnice trikrat pisale županu
Štiri svetnice medvoškega občinskega sveta so na župana Stanislava Žagarja naslovile tri pisma. Razlog 

je v nezadovoljstvu z vodenjem in delom občinske uprave in župana, ki pa očitke zavrača.

Medvode - Prvo odprto pismo so svetnice iz 
treh svetniških skupin: Alenka Žavbi Kuna
ver in Alenka Veber Gorjanc (obe LDS), Ur
ška Repnik (SD) in mag. Jelena Aleksič (Za
res) županu, v vednost pa tudi medijem, posla
le prvi delovni dan novega leta. V njem so iz
razile nezadovoljstvo z vodenjem in delom žu
pana in občinske uprave ter župana pozvale, da 
izboljša svoje delovanje v smeri večje odzivno
sti, odprtosti, preglednosti in učinkovitosti de
lovanja izvršnega dela lokalne samouprave. 
"Občinska uprava in župan na pisne pobude 
svetnic in svetnikov oziroma svetniških sku
pin, krajanov in drugih akterjev v občini veči
noma ne odgovarja, poleg tega sprejetih skle- 

} nov občinskega sveta vselej ne uresničujeta 
Nacionalno ali sploh ne poskrbita za njihovo 
uresničitev. Občinska uprava ni dovolj odprta 
navzven, njeno delovanje je netransparentno, 
zavračamo tudi brezskrben in neodgovoren od
nos do možnosti pridobivanja sredstev iz struk
turnih skladov EU in iz državnih razpisov,” je 
povedala prvopodpisana Žavbi Kunaverjeva.

Drugo pismo je sledilo le nekaj dni za pr
vim. Kot pravijo, so v njem v devetih točkah 
trditve podkrepile z dokazi. Župan je nato 
sklical koordinacijo svetniških skupin, na ka
tero so bili vabljeni vodje svetniških skupin. 
Izmed teh štirih svetnic je to le Žavbi Kuna
verjeva. Kljub temu sta na koordinacijo prišli 
tudi Aleksičeva in Repnikova. "Na sestanku

koordinacije smo predlagale pisne sklepe, na 
podlagi katerih bi vse svetniške skupine sicer 
neuradno zavezale župana, da na naša kon
kretna vsebinska vprašanja poda javne odgo
vore. Koordinacijo smo protestno zapustile, 
ker župan na vprašanja ni hotel odgovoriti jav
no. Odgovori ne zanimajo le nas, temveč tudi 
občane, ki so nas tudi izvolili. V tretjem pis
mu še zadnjič pozivamo župana, da na nasled
njo sejo občinskega sveta uvrsti točko, na ka
teri bo svetnikom in javnosti predstavil odgo
vore na naša vsebinska vprašanja. Upamo, da 
se bo odslej dalo z županom bolje sodelovati 
in da bodo pri sprejemanju odločitev na prvem 
mestu trdni argumenti in interes širše javnosti. 
Zavračamo pa, da se o tem ne bi smeli javno 
pogovarjati. Prav je, da je javnost obveščena, 
kako občina dela,” je dejala Repnikova. O na
menu pisma pa je več povedala Aleksičeva: 
"Namen je izboljšati dvosmerno komunikaci
jo, odzivnost občinske uprave, spremeniti na
čin dela in odnos do ljudi, da bi se v večji meri 
vključevalo javnost. Župan se sicer sklicuje na 
visoko podporo občanov v anketi, ki jo je na
ročila občina. Vzorec sodelujočih anketiran
cev je bil razmeroma majhen, anketa pa je po
kazala tudi, da so anketiranci med prvih pet 
zadev, ki bi jih bilo treba v občini izboljšati, 
uvrstili kar štiri take, ki neposredno zadevajo 
način delovanja občinske uprave, za katero je 
odgovoren župan.” Svetnice zatrjujejo, da pis-

Raziskavo o zadovoljstvu z delom občin
ske uprave je lani junija izvedel klicni 
center Episcentra. Anketirani so bili 403 
občani. Županu so dali povprečno oceno 
3,6, občinskemu svetu 3,2, občinski 
upravi pa 3,4. Anketirani občani so očit
no najbolj zadovoljni prav z delom žu
pana, saj jih je 59 odstotkov izjavilo, da 
so z njegovim delom na splošno zado
voljni oziroma zelo zadovoljni. Trije naj
bolj pereči problemi glede na anketo so: 
gradnja novih in vzdrževanje občinskih 
cest, oskrba z vodo in organizacija 
osnovnega zdravstvenega varstva. V 
povzetku ankete je zapisano tudi, da si 
respondenti od občinske uprave želijo 
predvsem več hitrosti in ažurnosti pri 
reševanju zadev, več kontakta z občani 
in večjo dostopnost ter prijaznejši odnos 
zaposlenih.

ma ne pomenijo, da so opozicija ter da se za 
opozicijo niso nikoli opredelile.

Župan Stanislav Žagar očitke zavrača ter 
pravi, daje anketa pokazala, da so občani z de
lovanjem občinske uprave in župana zadovolj
ni in da argumenti, ki jih svetnice navajajo v 
pismu, ne držijo ter dodaja, da so bili vsi odgo
vori na ta vprašanja že podani.

Maja Bertoncelj

Poslanci SDS obiskali Medvode
Poslanska skupina SDS je v okviru obiska v predvideni ljubljanski pokrajini obiskala tudi občino Medvode:

skupnost Barka in Mladinski kulturni center.

Medvode - Poslanci SDS so bili v ponedeljek, 4. februarja, na obis
ku v predvideni ljubljanski pokrajini, izvzeta je bila le Ljubljana. Šest 
poslancev: Mitja Ljubeljšek, Bojan Starman, Bojan Homan, To
maž. Štebe, Dimitrij Kovačič in Andrej Bručan so imeli v programu 
tudi obisk občine Medvode, poleg tega pa še občin Dol pri Ljubljani, 
Vodice, Dobrova-Polhov Gradec, Horjul in Brezovica. V medvoški 
občini so se najprej ustavili v skupnosti Barka v Zbiljah, nato pa še v 
Mladinskem kulturnem centru Medvode, kjer jih je nagovoril tudi 
medvoški župan Stanislav Žagar.

"V poslanski skupini SDS smo si zastavili cilj, da obiščemo vse bo
doče pokrajine v Sloveniji,” je povedal Mitja Ljubeljšek, poslanec 
SDS v Državnem zboru in medvoški občinski svetnik, na vprašanje, 
zakaj so se odločili ravno za ogled skupnosti Barka in MKC-ja, pa od
govoril: "Bolj ali manj so največji problemi občin v komunalni infra
strukturi in v pomanjkanju obrtnih con. SDS daje velik poudarek tudi 
ljudem, zato smo obiskali tiste, ki so odrinjeni na rob, to je skupnost 
Barka, želeli smo si ogledati tudi center starejših, vendar nam čas tega 
žal ni dopuščal, obisk pa smo zaključili pri mladih." Aktualno vpraša
nje v Medvodah je tudi cestna povezava z Ljubljano. Ljubeljšek pravi: 
"Od leta 2005 se na tem projektu intenzivno dela. Na Ministrstvu za 
okolje in prostor pripravljajo vse potrebne podlage. Menim, da bomo 
v doglednem času prišli do te obvoznice.”

Poslanci so se seznanili s težavami, s katerimi se srečujejo v skupno
sti Barka in tudi v MKC-ju, kjer si letos želijo, da bi prišlo do realiza
cije dveh velikih ciljev: ustanovitve Zavoda in vselitev v nove prosto-

Obisk poslancev SDS v Mladinskem kulturnem centru Medvode: Tomaž Štebe, 
Franc Cegnar, Nataša Pust in Matija Frohlich iz MKC, Mitja Ljubeljšek in Andrej 
Bručan

re. Več o tem je povedala Nataša Pust, predsednica MKC Medvode: 
"Glede novih večjih prostorov potekajo resni pogovori, tudi ob veliki 
podpori župana Stanislava Žagarja. Kar se pa ustanovitve Zavoda tiče, 
je delovni osnutek odloka pripravljen. Sodelujemo z občinsko upravo 
in ko bo dozorelo, bo občinski svet osnutek odloka tudi obravnaval.”

Maja Bertoncelj
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Občina

Gradnja kanalizacije se bo 
letos nadaljevala

V občini Medvode bodo letos kanalizacijsko omrežje gradili v Goričanah, v Vašah in v Preski.

Medvode - Rok za dokončanje gradnje 
kanalizacijskega omrežja iz operativnega pro
grama je leto 2017. Kot pravi Katja Pod
goršek, vodja oddelka za investicije na Občini 
Medvode, zaenkrat še sledijo tem zahtevam 
ter dodaja, da pa je kljub temu težko odgovo
riti, ali bodo kanalizacijo povsod, kjer je to 
predvideno, lahko do takrat tudi zgradili.

"Letos bomo kanalizacijsko omrežje gradili 
v naselju Goričane po lokalni cesti mimo 
gradu, dva krajša sekundarna voda v naselju 
Vaše in sekundarni vodi v starem delu naselja 
Preska. Gradili jo bomo iz sredstev okoljske 
dajatve, proračunskih sredstev in sredstev 
Javnega holdinga Ljubljana,” pojasnjuje Pod
gorškova. Seveda nas je zanimalo tudi, kako

kaže s projektom kanalizacije Zbilje-Smled- 
nik-Moše. Podgorškova odgovarja: "Gradnja 
kanalizacije na tem območju je del velikega 
projekta na povodju Zgornje Save in je 
vključen v Operativni program razvoja 
okoljske in prometne infrastrukture, ki je pro
gramski dokument, ki omogoča črpanje sred
stev Kohezijskega sklada. Projekt je v za
ključni fazi priprave vloge za črpanje teh sred
stev, ki jo bo odobrila Evropska komisija. 
Predvidena oddaja vloge je marca letos. Je pa 
Občina Medvode v okviru razpisa "Razvoj 
regij" prijavila projekt Obnova vodovoda 
Zbilje-Smlednik in zanj pridobila 190 tisoč 
evrov nepovratnih sredstev.”

Maja Bertoncelj, foto: Tina Dokl Kanalizacijo so v lanskem letu gradili tudi v Sori.

Komunala Kranj

Na podlagi 39. člena Pogodbe o ustanovitvi javnega podjetja 
Komunala Kranj, javno podjetje, d. o. o. in 2. člena Pravilnika 
o delovnih razmerjih direktor razpisuje prosto delovno mesto:

ODČITOVALEC(-KA)
Kandidati (-tke) morajo poleg splošnih pogojev, določenih 
z zakonom, izpolnjevati še naslednje pogoje:

- zaključena 2-letna poklicna šola,
- najmanj tri mesece delovnih izkušenj,
- vozniški izpit B - kategorije.

Dela delovnega mesta so: popis vodomerov s terminali in popis
nimi listi, kontrola popisanih podatkov na osnovi izpisanih 
dnevnikov popisa, preverjanje podatkov v računalniku, javljanje 
okvar vodomerov, izpolnjevanje obrazcev za vpis sprememb o 
strankah, obračunskih mestih, pavšalih, izdelava poročila o 
opravljenem popisu, ter druga dela po navodilu nadrejenega. 
Prednost pri izbiri bodo imeli kandidati, ki imajo stalno ali začas
no bivališče prijavljeno na območju občine Medvode.

Izbran (-a) kandidat (-ka) bo sprejet (-a) v delovno razmerje za 
določen čas šestih mesecev s poskusnim delom treh mesecev z 
možnostjo podaljšanja.

Kandidati (-tke) morajo pisne ponudbe s kratkim življenjepisom, 
dokazili o izpolnjevanju pogojev in opisom dosedanjega dela 
poslati na naslov: Komunala Kranj, javno podjetje, d. o. o., Ulica 
Mirka Vadnova 1, 4000 Kranj, v osmih dneh od objave razpisa. 
Izbiro ustreznega kandidata (-tke) bo podjetje opravilo v 30 dneh 
po preteku roka za prijavo. Kandidati (-tke) bodo o izbiri 
obveščeni (-e) v nadaljnjih osmih dneh.

Čisto je lepo.

Fotokopirni stroj za ROŠ Topol
Topol - Rotary club Medvode je decembra znova obdaroval 

Podružnično osnovno šolo Topol. Podarili so jim fotokopirni stroj 
z možnostjo kopiranja tudi A3 formata. Ob tem so jim na šoli 
pripravili kratek program. "Zelo smo veseli in upamo, da bodo 
decembra znova prišli k nam. Poleg tega so nam rotarijci obljubili, 
da se nam bodo pridružili na pohodu Po sledeh divjega petelina v 
mesecu maju,” je povedala Darja Šinko, vodja POŠ Topol. M. B.

Zahvala
Lani nas je razveselila gospa Brigita Juvan iz Spodnjih Pirnič, ki 

nas je povabila, da ob njeni samostojni razstavi jaslic razstavimo iz
delke, kijih v delavnicah skupnosti Barka izdelujejo osebe z motnjo 
v duševnem razvoju. Naše osnovno poslanstvo je, da ustvarjamo 
dom ljudem, ki imajo motnjo v duševnem razvoju. Drugo poslan- 
stvo pa je, da vsakemu posamezniku pomagamo odkrivati njegovo >-:i> 
posebno vrednost. Počasi in z veliko truda v naših delavnicah nasta
jajo izdelki izpod rok ljudi, katerih delo in izdelki so v družbi pona
vadi premalo prepoznani in cenjeni. Ponosni in iskreno hvaležni 
smo, da nam je bila podarjena ta priložnost, saj seje ob razstavi na
ših izdelkov nabralo zelo veliko prostovoljnih prispevkov. Skoraj 
1200 evrov. Gospe Brigiti Juvan in vsem Pirničanom, ki so to raz
stavo omogočili, se iskreno zahvaljujemo. Skupnost Barka

PRODAJA, MONTAŽA, 
SERVIS OLJNIH IN 
PLINSKIH GORILCEV
Pooblaščeni servis za prodajo, montažo, 
zagon In vzdrževanje ogrevalne tehnike 
BUDERUS In De DIETRICH.

Franjo Petač s.p., Štalčeva ulica 1, Medvode 
telefon in fax: 01/361 45 86 
GSM: 041/649 975
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V spomin, razpis

V spomin občinskemu svetniku 
Aleksandru Bartolu

V nedeljo, 27. januarja, je svojo življenjsko 
pot sklenil član občinskega sveta, predsed
nik Komisije za pobude in pritožbe, turistič
ni delavec - dolgoletni predsednik Odbora 
za turizem in gostinstvo v prejšnjih mandatih 
Sandi Bartol. Od nas je odšel mnogo pre
zgodaj, še sredi ustvarjalnega življenjskega 
obdobja. Slovo je zmeraj boleče, še zlasti, če 
je dokončno. Če se moramo za vedno poslo
viti od človeka, ki nam je dolga leta stal ob 
strani kot nepogrešljiv sodelavec in zvest 
prijatelj, je tako slovo še posebej grenko.

Sandi Bartol je več kot trinajst let dela po
svetil občinskemu svetu Občine Medvode. 
Bil je član občinskega sveta od ustanovitve 
Občine Medvode, predsednik Odbora za tu
rizem in gostinstvo od leta 1995 do leta 
2006, ko je prevzel funkcijo predsednika Ko
misije za pobude in pritožbe. Medvode so v 
obdobju Sandijevega predsedovanja Odboru 
za turizem in gostinstvo pridobile na prepo
znavnosti, ne le doma v Sloveniji, temveč 
tudi v tujini, kar je nedvomno tudi njegova 
zasluga. Delu na področju turizma se je po
svečal z veliko vnemo in veseljem. Opravil 
je veliko dela (tako pri turističnih katalogih, 
kot pri postavljanju usmerjevalnih tabel) in 
bil obenem pobudnik mnogih dejavnosti: 
ustanovitve Turistične zveze Medvode, sode
lovanja občine v akciji Moja dežela lepa in 
gostoljubna, v kateri je sodeloval tudi kot 
član republiške ocenjevalne komisije pri Tu
ristični zvezi Slovenije. Bil je pobudnik ob
činske akcije Moja dežela lepa in gostoljub
na, v kateri so sodelovali naši kraji in posa
mezni objekti, s čimer je prispeval k večji

urejenosti krajev. Njegova je ideja, da občin
ski turistični kraji, posamezne turistične 
kmetije in turistični delavci sodelujejo na 
sejmu Turizem in prosti čas. Sandi Bartol je 
imel pogled v prihodnost na področju razvo
ja turizma, njegova ustvarjalnost in širina 
sta nas mnogokrat presenetila.

Tudi na drugih področjih je bila njegova 
ustvarjalnost velika. V zadnjem času je kot 
predsednik Komisije za pobude in pritožbe 
podal predlog, da se namesti poseben pre
dal za pobude občanov, s čimer se veča do
stopnost in neposrednost vplivanja občanov 
na delo občine. Demokracija zanj ni bila le 
forma, temveč jo je želel napolniti z vsebino. 
Zagovarjal in sodeloval je pri ustanovitvi 
krajevnih in vaških skupnosti, ob tem se je 
osebno angažiral in vodil projekt.

Dejaven je bil tudi izven občine Medvode. 
Že pri 24 letih mu je bilo zaupano odgovor
no delo sanacije in nato petnajstletno vode
nje Mlekarne v Škofji Loki. Za sanacijo Mle
karne in nato vodenje trgovske dejavnosti v 
Kmetijski zadrugi v Škofji Loki je v letu 1980 
prejel nagrado občine Škofja Loka kot naj
višje priznanje za uspehe na področju go
spodarstva. Že takoj po zaposlitvi se je 
vključil v politično in sindikalno življenje, 
leta 1985 pa začel s profesionalnim delom v 
sindikatih. Najprej je vodil občinski sindikat 
v Škofji Loki, po ukinitvi Zveze sindikatov 
Slovenije v letu 1990 pa je organiziral go
renjske delavce v Območno organizacijo 
svobodnoh sindikatov Gorenjske in jo tudi 
vodil, dva mandata pa je kot generalni se
kretar vodil Sindikat trgovine Slovenije. Po

leg dela v sindikatih je bil vključen tudi na 
drugih področjih, kot je bilo predsedovanje 
Upravnem odboru Zavoda za zdravstveno 
Zavarovanje Slovenije ter članstvo v števil
nih nadzornih in upravnih odborih državnih 
institucij in podjetij.

Sandi je bil človek, ki je bil neomajno zvest 
svojim demokratskim načelom, borec za člo
vekove pravice. Samozavestno je izražal svo
je misli, pri rešitvah je upošteval tudi mne
nja drugih in glede tega smo mu dolžni pri
znati veliko strpnost in širino. Imel je zanes
ljiv občutek za objektivnost in realnost. Nje
gova odlika, da je predlagal rešitve, ki so 
bile realne in so upoštevale različne vidike, 
ter njegova velika konstruktivnost nam je 
bila v pomoč. Težko bo zapolniti vrzel, ki je 
ob njegovem odhodu nastala v našem pros
toru, v svetniških skupinah.

Občina Medvode

KOMISIJA ZA PRIZNANJA OBČINE MEDVODE
vabi posameznike, skupine občanov, podjetja, zavode, društva, druge organizacije in skupnosti 

z območja Občine Medvode, da predlagajo

KANDIDATE ZA OBČINSKA PRIZNANJA
Priznanja Občine Medvode so: - naziv častni občan Občine Medvode,

- plaketa Občine Medvode,
- medalja Občine Medvode.

Naziv častni občan Občine Medvode se podeljuje posameznikom, ki so z iz
jemnim delovanjem in stvaritvami na posameznih področjih družbenega živ
ljenja in dela pomembno prispevali k ugledu in napredku občine, oziroma šir
še skupnosti. Naziv častni občan se ne more podeliti po smrti.

Plaketa Občine Medvode se podeljuje za dosežke in dolgoletno izjemno 
uspešno delo na področju gospodarstva, družbenih in drugih dejavnosti v 
občini, ki so bistveno prispevali k dvigu kvalitete življenja na območju Obči
ne Medvode. Plaketo Občine Medvode se podeljuje tudi za enkratne izjem
ne dosežke na posameznih področjih življenja in dela in posameznikom za 
njihovo življenjsko delo oziroma ob njihovih visokih jubilejih. Plaketo Občine 
Medvode se podeljuje občanom občine Medvode, drugim državljanom RS 
in tudi tujim državljanom ter skupinam državljanov, pravnim osebam in dru
gim organizacijam.

Medalja Občine Medvode se podeljuje posameznikom, podjetjem, organiza
cijam in skupnostim, za posamezna družbeno koristna dela, za delovne in

druge velike uspehe, dosežene v humanitarnih akcijah, zlasti pri reševanju 
življenj in preprečevanju škode na premoženju. Če se medalja podeli kot 
spominska medalja, se podeli vidnejšim znanstvenim, kulturnim in drugim 
ustvarjalcem ter vidnim javnim delavcem, ki obiščejo občino.

Pisne predloge sprejema Komisija za priznanja, Cesta komandanta 
Staneta 12, 1215 Medvode. Ovojnica mora biti zaprta, z oznako "NE 
ODPIRAJ - KANDIDATI ZA PRIZNANJA". Predloge sprejema komisija 
do vključno 15. 2. 2008 in morajo vsebovati:
- osebne podatke predlaganega kandidata (ime in priimek, datum in kraj 

rojstva, kraj stalnega prebivališča, zaposlitev) ali naziv in sedež podjetja, * 
organizacije, društva ...

- soglasje kandidata, da se s predlagano kandidaturo strinja oziroma ~ 
izjava odgovorne osebe v podjetju, zavodu, društvu, drugih organizacijah I 
in skupnostih,

- pisno utemeljitev predloga,
- ime in priimek, ter naslov predlagatelja. 1

Komisija bo obravnavala samo popolne vloge.

Številka: 033-1/07 Občina Medvode
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Občina

Stanovanjsko naselje pri Rakovniku
Med Rakovnikom in Soro je predvidena gradnja 28 stanovanjskih objektov - dvojčkov.

Medvode - V torek bodo občinski svetniki v 
okviru postopka potrditve urbanistične rešitve 
obravnavali gradnjo na območju KS Sora pri 
Rakovniku. Odlok namreč predpisuje, da mora 
investitor občini predložiti urbanistično reši
tev, omogočena pa je tudi obravnava na občin
skem svetu. Na parcelah v skupni velikosti 
23.254 kvadratnih metrov naj bi podjetje Iskra 
Prins, d. d., zgradilo 28 stanovanjskih objektov

- dvojčkov. Nepremičnina je bila v prvotni la
sti družbe Color Medvode. Kot je zapisano v 
gradivu za občinski svet, je v interesu investi
torja čim hitrejša pridobitev gradbenega dovo
ljenja in dokončanje gradnje ter še, da, v koli
kor bi bilo gradbeno dovoljenje izdano do kon
ca marca, bi investitor lahko zagotovil predajo 
objektov kupcem že do konca letošnjega leta. 
Po mnenju nekaterih je predlagana arhitektura

za to okolje preveč moderna, poleg tega neka
teri na območju zagovarjajo gradnjo turističnih 
zmogljivosti. Svetnik Ivan Regoršek (LDS) 
pravi: "Dolgoročni občinski prostorski plan v 
potrjenih spremembah iz leta 2004 na tem ob
močju predvideva ne le stanovanjsko, temveč 
tudi poslovno, turistično dejavnost. Take do
ločbe so bile sprejete po ugotovitvah, da v ob
čini Medvode izrazito primanjkuje turističnih 
nastavitvenih kapacitet in območij, namenje
nih zanje. Na robu vstopa v Polhograjske Do
lomite je preveč pomembno zamuditi to prilož
nost in v praksi pokazati, da resnično želimo 
razvijati turizem. Predstavljena gradnja je sicer 
vsekakor preveč strnjena, medtem ko sem 
mnenja, da je vizuelni izgled naselja v primer
javi z njegovo sedanjo okolico lahko moder
nejši in tudi obstoječi koncept ni moteč.” 
komentar smo povprašali tudi Marjano 
Novak, direktorico podjetja Iskra Prins, d. d., 
ki je pojasnila: ”V odloku je zapisano, da je 
dovoljena mešana gradnja. Naš predlog je 
stanovanjska gradnja, ki kot taka v odloku ni 
prepovedana. Nikjer ne piše, da bi morali na 
tem območju graditi kapacitete za turizem, za 
katere kot dolgoletna delavka v turizmu me
nim, da tukaj nimajo ustrezne perspektive. Če 
pa bi v stanovanjska naselja vnašali druge ele
mente, kolje poslovna dejavnost, pa je to z vi
dika uporabnikov stanovanjskega naselja mo
teče. Če bo občinski svet naš predlog zavrnil, 
bomo kot investitor razmislili o opcijah, ki 
nam ostanejo na razpolago.” Maja Bertoncelj

Medvode na turističnem sejmu
Na sejmu Turizem in prosti čas seje predstavila tudi Turistična zveza Medvode, 

ki ima novo spletno stran www.tzm.si

Medvode - Turistična zveza Medvode se je letos na sejmu TUrizem 
in prosti čas, kije bil od 24. do 27. januarja na ljubljanskem Gospodar
skem razstavišču, predstavila četrtič. Na odprtju razstavnega prostora 
so v kulturnem programu sodelovali Smleški pritrkovalci in Mešani 
pevski zbor Jakoba Aljaža, za dobrote so poskrbeli v Aktivu kmečkih 
žena in deklet, program pa je povezoval Jure Galičič.

"Poleg Turistične zveze so se predstavila vsa turistična društva, ki so 
vključena v zvezo in teh je osem,” je pojasnila Vanja Ločniškar, pred
sednica Turistične zveze Medvode, ter dodala: "Predstavili smo našo 
zeleno okolico, številne možnosti pohodništva in kolesarjenja. Razde
lili smo veliko promocijskega materiala, obiskovalci so lahko dobili 
nove zgibanke za vsa turistična društva.” Kot je povedal Boštjan Lu- 
štrik, vodja Turističnega biroja Medvode, je bilo največ zanimanja za 
pohodništvo in kolesarske poti.

Predstavitev na sejmu so izkoristili kot eno izmed možnosti za pro
dor na domači in tudi tuji turistični trg, za kar se medvoški turistični 
delavci zelo prizadevajo. Korak k temu pa je tudi nova spletna stran 
Turistične zveze Medvode www.tzm.si. "Stran je trenutno še v ureja
nju, kljub temu pa je veliko podatkov na spletni strani moč najti že se
daj, med njimi tudi nekatere podatke o turističnih društvih, o naših 
projektih ter seveda o dogajanju v občini Medvode nasploh, vključno 
z informacijami o vseh prireditvah. Obiskovalec si lahko na strani po
gleda tudi številne fotografije,” je novost predstavila Ločniškarjeva. 
Spletna stran je prvi projekt Turistične zveze v novem letu, kot pravi

Ločniškarjeva, pa seveda ne edini: "Pripravljamo turistično karto, 
ki bo izšla v 30 tisoč izvodih, na njej pa bodo turisti našli vse osnovne 
informacije z zemljevidom občine, uličnim sistemom ter gostinsko in 
ostalo ponudbo. Tretji projekt bo predstavitveni film, stalnica pa 
ostaja projekt Mala šola turizma." Maja Bertoncelj, foto: Tina Dokl
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Občina

Vzpostavljena mreža pešpoti
V mreži pešpoti ljubljanske urbane regije so tudi Pot na Katarino, Pot na Grmado, 

Smledniška pot in Smarno-Savska pot.
Medvode - Občine iz ljubljanske urbane 

regije, med njimi tudi občina Medvode, so se 
že pred časom lotile vzpostavitve projekta 
Mreže pešpoti v regiji. V okviru projekta 
je bilo vpostavljenih 17 pešpoti v devetih 
občinah, ki so predstavljene v posebnem vod
niku. Štiri pešpoti potekajo tudi na območju 
občine Medvode: Pot na Katarino in Pot na Gr
mado, ki vodita po Polhograjskem hribovju, 
Smledniška pot ter delno tudi Šmarno-Savska 
pot. Vse poti so že vzpostavljene, manjkata le 
še dve izhodiščni tabli v Medvodah in v Sori, 
ki pa naj bi ju namestili prav v teh dneh.

Izhodišče Poti na Grmado je v Sori pri od
cepu za Osolnik, kjer si kot zanimivost lahko 
ogledamo cerkev sv. Štefana. Pot pohodnika 
' odi na Hom, naprej do cerkve sv. Mohorja in 
Tortunata na Osolniku, mimo kmetije odprtih 
vrat Rožnik, obrtniškega doma na Govejku, 
kmetije odprtih vrat na Gontah na vrh Polho
grajske Grmade, naprej na Topol mimo Go
stilne Dobnikar do Turistične kmetije Pr’Jur, 
Gostilne Na Vihri, do cerkve sv. Jakoba, cer
kve sv. Florjana na Tehovcu, zanimivost ob 
poti sta še tamkajšnjo obeležje lovskim tova
rišem in kašča na domačiji Tehovec. Dolžina 
celotne poti je 20,5 kilometra, predviden čas 
hoje pa 8 ur (Sora - Grmada 4 ure, Grmada -

Topol 1 ura, Topol - Sora 3 ure). Druga pot 
je Pot na Katarino, katere izhodišče je v 
Šentvidu (Cesta v hrib) in vodi prek Toškega 
čela mimo turistične kmetije Pr’Jur, gostilne 
Na Vihri, cerkve sv. Katarine na Jeterbenk do 
Slavkovega doma na Golem Brdu in Gostilne 
Bormes. Dolžina poti je 18 kilometrov, mar
kiran čas hoje pa 7 ur. Na Smledniško pot se 
lahko podate iz centra Medvod, iz Smlednika

ali iz Zbilj. Skupna dolžina poti je 20 kilome
trov, predviden čas hoje pa 7 ur. Ob poti so 
naslednje zanimivosti: sotočje Save in Sore, 
Hidroelektrarna Medvode, Zbiljsko jezero, 
cerkev sv. Urha v Smledniku, Kalvarija, 
Smledniški grad, mlake v Hrašah in dvorec 
Lazarini v Valburgi. Poleg teh treh poti po ob
čini Medvode poteka tudi del Šmarno-Savske 
poti. Maja Bertoncelj

AMBULANTA 
ZA OZONOTERAPIJO

Prvi v vaši 
4soseski in 

naši
Sloveniji

H fPOKRAT,
ZDRAVSTVENO SVETOVANJE 

IN STORITVE
Hipokrat, d.n.o., Donova 2, Medvode

V vaši neposredni bližini so odprta vrata specia
listične ambulante Hipokrat, ki že vrsto let z 
izkušenimi strokovnjaki opravlja dejavnost na 
področju dermatologije (kožne bolezni, zdravlje
nje žil, odstranjevanje bradavic, kurjih očes 
ipd.), ultrazvoka ter protibolečinske terapije.
V sklopu te dejavnosti smo sedaj kot prvi v 
Sloveniji pričeli s tako imenovano ozonoterapi- 
jo. Ta ima že kar dolgo zgodovino, vendar je 
pri nas še dokaj neznana metoda zdravljenja. 
Začetki so bili v Nemčiji, Rusiji, Franciji, Kubi, 
Mehiki, Keniji in Ugandi, kjer so naredili velik 
premik s to terapijo, zlasti pri možnosti zdravlje
nja AIDS-a in rakavih bolnikov. V zadnjem času 
so se močno razširile ambulante pri naših sose
dih v Italiji in Avstriji, kjer z uspehom koristijo 
učinek OZONA in drugih bio-oksidantov.
Ozon O 3 je naravna oblika najčistejšega kisika, 
ki je potrebna za ravnovesje na našem planetu. 
Magična formula O 2 + O 1 je izvir našega 
zdravja in poti do njega. O 1 veže proste radika
le v našem telesu, ki so vzrok številnih bolezni. 
MEDICINSKI OZON, kot ga strokovna imenuje
mo, je "BIO” ZDRAVILO v najčistejši obliki, ki 
ga s pridom uporabljamo na širšem področju v 
medicini.
MEDICINSKI OZON zboljša prekrvavitev srčne 
mišice, možganov, nog, pospeši regeneracijo 
tkiva v posameznih organih, kot so jetra, 
ledvica, kosti itd.
Vse bazira na boljši prekrvavitvi in prehrani tkiva. 
S tem se izognemo vnetju, gnitju, alergijam itd. 
Zelo učinkovit je v boju proti bakterijam, viru

som, glivicam, zvišuje naš imunski sistem in 
vitalnost.
Glede na indikacije in težave se OZON O 3 upo
rablja v medicini na več načinov:
1. V obliki injekcij v mišico, ovojnico ali sklep. Ta 
aplikacija pride v poštev pri atrofiji, vnetju, 
poškodbah sklepa, poškodbah in težavah s 
hrbtenico.
2. Z velikim uspehom se uporablja pri žilnem 
obolenju goleni, zlasti, kjer nastane zaradi 
nepravilne prehrane tkiva nekroza le-tega, 
ulcus, osteomyelitis, postoperativno zdravljenje 
po zunanjih fiksaterjih.
3. V obliki infuzij se uporablja pri revmatskih 
pacientih, sladkornih bolnikih, črevesnih teža
vah, jetrnih bolnikih, kožnih boleznih, ekcemu, 
nevrodermatitisu, psoriazi itd.
4. V obliki kreme - OZON in olivno olje različnih 
koncentracij.
5. Balzam, ki pomaga pri neurodermatitisu, 
ekcemih, psoriazah itd.
6. Olioson 100%: proti glivicam, ekcemu, psoriazi, 
herpesu, vnetju ušesnega kanala, ranam, ki se 
ne celijo, itd.
7. V kozmetiki OX aktivna krema za boljšo prekr
vitev in regeneracijo kože na obrazu in rokah - 
upočasni staranje.
Tako smo v kratkem predstavili dejavnost ambu
lante HIPOKRAT in zelo na kratko ozonoterapijo f 
v medicini. Več informacij dobite na naslovu ” 
HIPOKRAT, Donova cesta 2, ali na telefonski 
številki 01/3611-274 in 041/851-341 od 9. do I 
12. ure in od 16. do 19. ure
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Ljudje in dogodki

Lani več klasičnih tatvin
Pogovor s komandirjem Policijskega oddelka Medvode Dušanom Mikolčevičem o varnostnih razmerah 

v preteklem letu: lani več klasičnih tatvin in unovčevanja ponarejenega denarja.

Kakšna je bila lani varnostna slika v obči
ni Medvode v primerjavi s preteklimi leti?

”V primerjavi s preteklimi leti - če pogleda
mo več let nazaj - je varnostna slika dobra, če
prav se je število kaznivih dejanj v primerjavi 
z letom 2006 nekoliko povečalo. V letu 2007 
beležimo 647 kaznivih dejanj, leto prej 585 
kaznivih dejanj, leta 2005 beležimo 781 kazni
vih dejanj, leta 2004 je bilo 836 kaznivih de
janj, v letu 2003 pa je bilo 636 kaznivih dejanj. 
Podatki so za celotno območje Policijskega 
oddelka Medvode, ki poleg občine Medvode 
pokriva tudi občino Vodice ter naselja Medno, 
Stanežiče in Dvor.”

Dušan Mikolčevič, komandir PO Medvode

Na katerem področju sc je stanje najbolj 
spremenilo?

"Najbolj se je spremenilo stanje na področju 
premoženjskih deliktov, kjer se je povečalo 
število kaznivih dejanj zoper premoženje in si
cer lani beležimo 541 kaznivih dejanj, leta 
2006 pa 506. Povečalo seje zlasti število kla
sičnih tatvin - iz 190 na 221 kaznivih dejanj. 
Večinoma gre za t. i. priložnostne tatvine, kjer 
storilci izkoristijo nepazljivost oškodovancev. 
Prav tako se je najbolj spremenilo število kaz
nivih dejanj ponarejanja denarja iz 8 na 41 kaz

nivih dejanj. Skoraj v vseh primerih gre za 
unovčevanje ponarejenih evro kovancev, in si
cer na cestninski postaji Torovo. Gre pa za na
cionalne kovance drugih evropskih držav.”

Ali tudi v Medvodah, tako kot v večini 
drugih večjih krajev, narašča število vlo
mov? Kakšna je njihova raziskanost?

”Na območju PO Medvode v letu 2007 nis
mo beležili povečanega števila vlomov, temveč 
celo malenkosten padec, saj je bilo 219 vlo
mov, leto prej pa 221. Najbolj seje zmanjšalo 
število vlomov v osebna vozila, in sicer iz 80 
na 44 vlomov, medtem ko je število ostalih 
vlomov približno na enaki ravni kot leto po
prej. Raziskanost vlomov je nekoliko slabša v 
primerjavi z drugimi kaznivimi dejanji in je 
nekje 15-odstotna, medtem ko je raziskanost 
vseh kaznivih dejanj okoli 25-odstotna.”

Kako naj občani ravnajo, da zmanjšajo 
možnost vlomov v njihove hiše, avtomobile, 
poslovne prostore?

”Še vedno opažamo, da ljudje puščajo v avto
mobilih vrednejše predmete, kot so prenosni 
računalniki, torbice z dokumenti in denarjem 
ter podobno. Zato svetujemo, da vozil ne parki
rajo na samotnih in nepreglednih mestih, pred
vsem pa da v vozilih ne puščajo vrednejših 
predmetov, saj to storilci hitro izkoristijo. Opo
zarjamo tudi, da nimajo zapisanih PIN kod od 
plačilnih kartic, saj se vse pogosteje dogaja, da 
storilci po izvršeni tatvini plačilnih kartic takoj 
opravijo dvig na bančnem avtomatu, saj so med 
dokumenti uspeli najti zapisano PIN kodo. 
Glede vlomov v stanovanjske objekte svetuje
mo, da imajo vgrajene ustrezne ključavnice, 
predvsem s ščiti proti lomljenju, ter primerna 
vrata in okna, na kletnih oknih pa vgrajene re
šetke. Predvsem pa je pomembno, da občani 
doma ne hranijo večjih količin denarja in dru
gih vrednejših predmetov. Če pa že imamo te 
predmete doma, jih je potrebno hraniti v trezor
jih, saj bomo le tako zmanjšali škodo, ki bi na
stala v primeru vloma. Zelo dobro je tudi, da 
imamo vrednejše predmete fotografirane in za
beležene serijske številke tehničnih predmetov.

V primeru odsotnosti od doma je dobro, da hiše 
ali stanovanja ne pustimo brez nadzora, temveč 
da za to poskrbijo sosedje. Hiše ne smemo pu
stiti v takem stanju, daje naša odsotnost opaz
na - spuščene rolete, ugasnjene luči, poln poš
tni nabiralnik in podobno. Smotrno je razmisli
ti tudi o nabavi alarmne naprave.

Pri poslovnih prostorih ali trgovinah svetuje
mo vgradnjo močnejših stekel in protivlomne 
folije na izložbenih oknih in zagotovitev drugih 
ukrepov, ki zmanjšajo možnost hitrega vloma. 
Priporočamo vgradnjo ustrezne in kvalitetne 
alarmne naprave. Potrebno je imeti tudi natan
čen seznam predmetov z znamko, tipom in se
rijsko številko, ki se nahajajo v prostorih - raču
nalnikov in druge tehnične opreme, trgovine pij 
predvsem popis prodajanega tehničnega blaga.'«

Kakšna je bila lani prometna varnost?
"Prometna varnost je bila v primerjavi z le

tom 2006 ugodnejša, saj so v prometnih nesre
čah umrle tri osebe, leto poprej pa štiri. Hudo 
telesno poškodovanih je bilo sedemnajst udele
žencev. Zmanjšalo se je tudi število prometnih 
nesreč s telesnimi poškodbami, in sicer z 72 na 
63 prometnih nesreč. Glede na to, da se je lani 
v Sloveniji število smrtnih žrtev povečalo, lah
ko ugotovimo, da je prometna varnost na ob
močju PO Medvode ugodna, čeprav je še ved
no potrebno zmanjšati število smrtnih žrtev in 
število telesno poškodovanih. Kot najpogostej
ši vzroki prometnih hujših nesreč so še vedno 
neprilagojena hitrost, nepravilna stran in smer 
vožnje, neupoštevanje prednosti in nepravilno 
prehitevanje. Pogosto so povzročitelji tudi alko
holizirani, saj je teh med 10 in 15 odstotkov."

Kakšno je bilo lani stanje na področju jav
nega reda in miru?

"Na področju javnega reda in miru seje števiš 
lo kršitev zmanjšalo za petnajst odstotkov - s 
382 na 323 kršitev. Največ kršitev, 214, je s po
dročja zakona o varstvu javnega reda in miru, 
leto poprej pa je bilo 263 kršitev. Med kršitva
mi je največ kršitev nedostojnega vedenja in 
prepiranja na javnem kraju, pretepanja in mote
nje miru z akustičnimi aparati." Simon Šubic

■■■ LOKALNA NOVICA JE KRALJICA

Spre,wvLjcx v\c\3 LcvUJco
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> Oddajnik Lubnik 51. kanal, T 2: vsa večja mesta, KS Tellus in Ljubljanski kabel, KS Ljubljana, Novo mesto, Trbovlje: 66. kanal, 
< KS Kamnik: kanal S 25, KS lesenke: Telesat, KS Škofja Loka In Žiri. 22. kanal, KS Železniki: 24. kanal,

Oddajnik Krvavec In Trdinov vrh, preko brezžičnega KS v Poljanski dolini,

auto medu ode
prodaja in odkup 
rabljenih vozil
vozila z garancijo 
prepisi vozil 
zavarovanje vozil

Gorenjska c. 12, 
Medvode
Tel./fax: 01/36-11-601 
GSM:041/330578 
www.avtomedvode.com

GG naročnine
04/201 42 41, e-pošta: naromine@g-glas.si 
www.gorenjskiglas.si
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Praznovali na Sv. Jakobu
V počastitev dneva samostojnost in enotnosti sta bila na Sv. Jakobu maša za domovino in kratek kulturni 

program. Podelili so drugo priznanje Sv. Jakoba. Prejel gaje Hadrijan Corsi, župan Števerjana.

Brezovica - Na Štefanovo ob še
stih zvečer se je že tradicionalno 
na Sv. Jakobu ob dnevu samostoj
nosti in enotnosti začela maša za 
domovino, ki jo je letos daroval 
dr. Bogdan Dolenc, praznovanje 
pa se je nadaljevalo s kulturnim 
programom, petjem domoljubnih 
pesmi in recitacijami ter druže
njem.

Že sedemnajst let je od odločitve 
za samostojnost Slovenije. 23. de
cembra leta 1990 je množica ljudi 
prav pri cerkvici na sv. Jakobu pri
čakala rezultate plebiscita, malo 

^Wpo polnoči pa se jim je pridružila 
'^'večina ministrov prve demokratič

no izvoljene slovenske vlade na 
čelu s predsednikom Lojzetom Pet
erletom. In v spomin na ta dogodek 
ter v počastitev dneva samostojno
sti in enotnosti vsako leto na Sv. Ja
kobu poteka tradicionalna priredi
tev, ki je vedno dobro obiskana. 26. 
decembra 2007 je na Sv. Jakoba 
znova prišlo veliko ljudi, tudi iz za
mejstva. Sicer pa redni obiskovalci 
te prireditve ugotavljajo, da so na

ta dan na Sv. Jakobu povečini isti 
ljudje, med njimi zadnja leta evrop
ski poslanec Lojze Peterle, ki je bil 
letos v vlogi podeljevalca drugega 
priznanja Sv. Jakoba za zvestobo. 
Prvega je leta 2006 dobil prav on, 
drugega pa je organizacijski odbor 
podelil Hadrijanu Corsiju, županu 
Števerjana.

"Priznanje smo g. Corsiju pode
lili zaradi zvestobe naših zamej
cev iz Števerjana Sv. Jakobu, pri
vrženosti naši državi, ker so za
vedni Slovenci, ki slovenstvo goji
jo in ga razvijajo. So naši drago
ceni prijatelji, ki vsako leto na ta 
dan pridejo na Sv. Jakoba,” je od
ločitev pojasnil Janez Šušteršič 
iz organizacijskega odbora Sv. Ja
koba ter dodal, da so se s Štever- 
janci spoznali prav na Sv. Jakobu: 
"Leta 1991 so želeli v Slovenijo 
priti na prireditev v počastitev ple
biscita in zasledili so le našo na 
Sv. Jakobu. Od takrat se vsako 
leto vračajo sem, obiske pa jim 
vračamo tudi mi in tam pri njih vi
diš, kaj je to slovenska zavest, ko

liko jim to pomeni. So neverjetni 
ljudje in so nam lahko za vzor.” 
Hadrijan Corsi je bil ob prejemu 
priznanja presenečen, se zahvalil 
ter povedal: "Čutimo z vami, ker 
smo v teh letih stkali pristno prija
teljstvo. Zgodovina zadnjih 60 let 
je bila za nas ob meji izredno tež
ka. Kljub padcu meja so pregrade, 
meje še vedno v naših glavah.

Sem prihajamo tudi zaradi prija
teljstva in ker je vsako leto to za 
nas posebno doživetje.”

V program so organizatorji to
krat uvedli spremembo. Ni bilo 
posebnega govornika, temveč so k 
besedi povabili ljudi, ki so se na 
druženju ob kresu na Sv. Jakobu 
po koncu prireditve zadržali še kar 
nekaj časa. Maja Bertoncelj

PREJELI SMO

Le čevlje sodi naj kopitar
K pisanju, v katerem želim pojasniti in komentirati mnenja in ocene gospe Olge Konjar o 

likovni kolekciji učencev VIZ Frana Milčinskega v Smledniku na 8. Ex-temporu Smlednik 
2007, so me spodbudile nekatere trditve v članku v novembrski številki Sotočja, s katerimi se 
iz strokovnega vidika likovne didaktike nikakor ne morem strinjati, ker so tendenciozne.

Najprej glede vodljivosti mentorja. Osnovna in zelo pomembna naloga pedagoga, učitelja, 
tudi likovnega pouka je, da učence motivira, jih uči likovne tehnike (metoda direktnega uče
nja likovne tehnike), postopke dela, uporabo likovnih pripomočkov pri likovnem ustvarjanju, 
skratka vodi učenca pri osvajanju znanja, spretnosti in navad, da hi čim hitreje prišel do ci
lja. Pri sami rešitvi likovnega problema pa učence v največji možni meri spodbuja k lastnem 
razmišljanju o izvedbi izvirne likovne tehnike (v našem primeru zahtevne grafične tehnike, 
kolagrafije), učence navaja na iskanje variante na že znane grafične tehnike, na tehnične po
stopke oziroma faze teh postopkov; učence spodbuja k ustvarjalnosti in izvirnosti pri izvedbi 
likovne tehnike.

Glede dejanske prisotnosti učencev na Ex-temporu: po objavi razpisa Ex-tempora so učen
ci zavoda takoj odšli na teren in risali motive Valburge, te risbe so uporabili za izdelavo 
grafičnih matric, grafične tehnike kolagrafije. Pri otroških likovnih kolonijah in ex-temporih 
trajanje le teh ni točno določeno. Tudi laiku na področju likovne umetnosti je jasno, da 
končna faza izdelave, tiskanja matrice poteka v ateljeju in ne v naravi. Učenci Zavoda so bili 
prisotni na uvodnem sprejemu v Krajevni skupnosti Smlednik in na zaključnem pikniku na 
Starem gradu. Spremljala jih je mentorica, ki vodi dejavnost računalniške grafike Gabrijela 
Grosar Zupan, ker je bil likovni pedagog Slavko Zupan v tem času z učencem na Portugalskem, 
kjer smo zastopali VIZ Frana Milčinskega Smlednik in Slovenijo na 8. mednarodnem srečanju 
mladih umetnikov EVORA 2007 in se prireditve na ta dan ni mogel udeležiti.

Za konec pa še misel, ki je še kako aktualna, šola vstane in pade z učiteljem, tako je tudi 
kakovost likovnega pouka in likovnih de! otrok odraz pedagoškega dela, "vodljivost mentor
ja ” učitelja. Tako se to v primeru učencev našega Zavoda po ugotovitvah domačih in med
narodnih strokovnjakov za likovno področje "bolj opazi”.

Slavko Zupan, likovni pedagog, 
VIZ Frana Milčinskega Smlednik

BI RADI IZMERILI VAŠE IMETJE?

MERITVE OPRAVLJAMO Z GRS SPREJEMNIKOM

040848498

Geodetski biro Ema Huth d.o.o. 
E e: geodetskibiro@siol.net

www.geodetskibiro-huth.si

KOLOVOZ, d. o. o.. 
Zbilje 95,1215 MEDVODE 

Če iščete RAČUNOVODSKE 
STORITVE, smo pravi naslov 

za vas. Pokličite nas 
po telefonu: 01/3613-564

Elvira Praznik,,
OPREMA IN OKVIRJANJE SLIK 
Seškova cesta 3, tel.: 041 973 753
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NEMŠČINA

MEKON LOKA D.O.O.
Podlubnik 253, 4220 Škofja Loka

tel.: 04 51 50 590 
info@mekon-loka.si 
www.mekon-loka.si

tečaj dan ura začetek

ODRASLI (intenzivni tečaji)
1. stopnja torek 19.00-21.00 12.2.2008

sreda 08.00-10.00 13.2.2008
sreda 17.00-19.00 13.2.2008
petek 16.00-18.00 15.2.2008

2. stopnja ponedeljek 08.00-10.00 11.2.2008
torek 17.00-19.00 12.2.2008
sreda 19.00-21.00 13.2.2008
četrtek 19.00-21.00 14.2.2008

3. stopnja ponedeljek 08.00-10.00 11.2.2008
ponedeljek 19.00-21.00 11.2.2008
sreda 17.00-19.00 13,2.2008

4. stopnja ponedeljek 19.00-21.00 11.2.2008
lorek 17.00-19.00 12.2.2008
petek 18.00-20.00 15.2.2008

5. stopnja ponedeljek 17.00-19.00 11.2.2008
četrtek 19.00-21.00 14.2.2008

6. stopnja lorek 19.00-21.00 12.2.2008
četrtek 17.00-19.00 14.2.2008

7. stopnja četrtek 19.00-21.00 14.2.2008
30 urni I petek 16.00-18.00 15.2.2008
30 urni II torek 17.00-19.00 12.2.2008
poslovni/ četrtek 19.00-21.00 14.2.2008
konverzacija
priprava na izpil četrtek 19.00-21.00 14.2.2008
obnovitveni ponedeljek 19.00-21.00 11.2.2008

sreda 17.00-19.00 13.2.2008
slovnica četrtek 19.00-21.00 14.2.2008

UPOKOJENCI
začelniki sreda 10.00-11.30 13.2.2008
nadaljevalni ponedeljek 10.00-11.30 11.2.2008

UČENCI, DIJAKI (začetniki)
predšolski, ponedeljek 16.30-17.15 11.2.2008
1,2. razred
3„4„ 5. razred ponedeljek 17.15-18.00 11.2.2008
6„7„ 8. razred ponedeljek 18.00-18.45 11.2.2008
8., 9. razred, sreda 17.15-18.45 13.2.2008
dijaki petek 16.00-17.30 15.2.2008

DIJAKI (utrjevanje šolske snovi)
1. letnik četrtek 17.15-18.45 7.2.2008
2. letnik petek 17.30-19.00 15.2.2008
3. letnik petek 16.00-17.30 15.2.2008
priprava na maturo petek 14.30-16.00 15.2.2008

ANGLEŠČINA
tečaj dan ura začetek

ODRASLI (intenzivni tečaji)
1. stopnja torek 08.00-10.00 12.2.2008

torek 19.00-21.00 12.2.2008
sreda 17.00-19.00 20.2.2008
četrtek 19.00-21.00 14.2.2008

2. stopnja ponedeljek 08.00-10.00 11.2.2008
ponedeljek 19.00-21.00 11.2.2008
sreda 17,00-19.00 13.2.2008
četrtek 19.00-21.00 14,2.2008

3. stopnja ponedeljek 19.00-21.00 11.2.2008
torek 17.00-19.00 12.2.2008
četrtek 08.00-10.00 14.2.2008
četrtek 19.00-21.00 14.2.2008

4. stopnja ponedeljek 08.00-10.00 11.2.2008
ponedeljek 17.00-19.00 11.2.2008
torek 19.00-21.00 12.2.2008
sreda 19.00-21.00 13.2.2008

5. stopnja lorek 17.00-19.00 12.2.2008
sreda 08.00-10.00 13.2.2008
sreda 19.00-21.00 13.2.2008

6. stopnja torek 17.00-19.00 12.2.2008
četrtek 19.00-21.00 14.2.2008

7, stopnja četrtek 08.00-10.00 14.2.2008
priprava na izpit torek 19.00-21.00 12.2.2008
konverzacija ponedeljek 19.00-21.00 11.2.2008
poslovni torek 19.00-21.00 12.2.2008
obnovitveni sreda 19.00-21.00 13.2.2008
slovnica torek 19.00-21.00 12.2.2008

začelniki 
nadaljevalni 1 
nadaljevalni 3 
nadaljevalni 4

UPOKOJENCI
lorek 10.00-11.30
četrtek 10.00-11.30
ponedeljek 10.00-11.30
sreda 10.00-11.30

UČENCI (začetniki)
predšolski, 
1,2. razred 
3,4. razred

sreda

sreda

16.40-17.25

15,45-16.30

12.2.2008
14.2.2008
11.2.2008 
13.2.2008

6.2.2008

6.2.2008

ANGLEŠČINA
tečaj dan ura začetek

UČENCI, DIJAKI (utrjevanje šolske snovi)
5,, 6. razred četrtek 16.40-17.25 7.2.2008
7„ 8, razred sreda 17.30-18.45 6.2.2008
8,9. razred četrtek 17.30-18.45 7.2.2008
1,2. letnik sreda 17.15-18.45 6.2.2008
2,3. letnik četrtek 17.15-18.45 7.2.2008
priprava ponedeljek 17.15-18.45 11.2.2008
na maturo torek 17.15-18.45 5.2.2008

FRANCOŠČINA
tečaj dan ura začetek

ODRASLI (intenzivni tečaji)

1. stopnja sreda 19.00-21.00 132.2008
2. stopnja torek 19,00-21.00 12.2.2008
3. stopnja četrtek 19.00-21.00 14.2.2008
4. stopnja ponedeljek 19.00-21.00 11.2.2008

UČENCI, DIJAKI (začetniki)

predšolski, torek 16.30-17.15 12.2.2008
L, 2. razred
3,4,5. razred torek 15.45-1630 12.2.21
6,7,8. razred ponedeljek 18.00-18.45 11.2.2008
8„ 9. razred, torek 17.15-18.45 12.2.2008
dijaki

DIJAKI (utrjevanje šolske snovi)

1. letnik lorek 17.15-18,45 12.2.2008
2. letnik ponedeljek 17.15-18.45 11.2.2008
3. letnik torek 19.00-2030 12.2.2008
priprava ponedeljek 19.00-2030 11.2.2008
namaloro
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Oglas

JEZIKOVNI TEČAJI 

RAČUNALNIŠKI TEČAJI {£(&) j/ 
KREATIVNE DELAVNICE

ITALIJANŠČINA ■ RUŠČINA

C
tečaj dan ura začetek

ODRASLI (intenzivni tečaji)
1. stopnja torek 19.00-21.00 19.2.2008

četrtek 08.00-10.00 21.2.2008
petek 16.00-18.00 15.2.2008

2. stopnja četrtek 17.00-19,00 21,2.2008
petek 08.00-10.00 22.2.2008
petek 14.00-16,00 22.2.2008

3. stopnja četrtek 19.00-21.00 21.2.2008
4. stopnja petek 18.00-20.00 22.2.2008
5. stopnja torek 17.00-19.00 12.2.2008
7. stopnja torek 08.00- 10.00 19.2.2008
konverzacija torek 17.00-19.00 19.2.2008

=====

UPOKOJENCI
začetniki četrtek 10.00-11.30 14.2.2008

UČENCI, DIJAKI (začetniki)
predšolski,
1., 2. razred

četrtek 16.30-17.15 14.2.2008

3., 4., 5. razred četrtek 15.45-16.30 14.2.2008
6., 7., 8, razred torek 16.15-17.00 12.2.2008
8., 9. razred, četrtek 17.15-18.45 14.2.2008
dijaki petek 16.00-17.30 15.2.2008

tečaj dan uta začetek
ODRASLI (intenzivni tečaji)

1. stopnja ponedeljek 19.00-21.00 11.2.2008

2. stopnja sreda 19.00-21.00 20.2.2008

3. stopnja sreda 17.00-19.00 20.2.2008

tečaj dan ura začetek
ODRASLI (intenzivni tečaji)

1. stopnja sreda 19.00-21.00 13.2.2008

DIJAKI (utrjevanje šolske snovi)
priprava na maturo sreda 17.15-18,45 13.2.2008

tečaj dan ura začetek
ODRASLI (intenzivni tečaji)

1. stopnja četrtek 19.00-21.00 14.2.2008

ŠPANŠČINA
tečaj dan ura začetek

ODRASLI (intenzivni tečaji)
1. stopnja ponedeljek 19.00-21.00 11.2.2008

torek 17.00-19.00 12,2,2008
petek 08.00-10.00 15.2,2008

2. stopnja ponedeljek 17.00-19.00 11.2.2008
torek 19.00-21.00 12.2.2008

3. stopnja torek 17.00-19.00 12.2.2008
4. stopnja torek 19.00-21.00 4.3.2008
5. stopnja torek 19.00-21.00 4.3.2008

UČENCI, DIJAKI (začetniki)

predšolski,
1., 2. razred

sreda 16.30-17.15 13.2.2008

3., 4,5. razred sreda 15.45-16.30 13.2.2008
6., 7,8. razred torek 18.00-18.45 12.2.2008
8., 9. razred, 
dijaki

sreda 17.15-18.45 13.2.2008

HRVAŠČINA
tečaj dan ura začetek

ODRASLI (intenzivni tečaji)
1, stopnja torek 19.00-21.00 12.2.2008

ARABŠČINA
tečaj dan ura začetek

ODRASLI (intenzivni tečaji)
1. stopnja četrtek 19.00-21.00 14.2.2008

- pisno prevajanje besedil v angleški, nemški, francoski, 
italijanski, ruski, španski in madžarski jezik

- pisno prevajanje iz tujega v slovenski jezik

- lektoriranje

m . u .1 N!

tečaj dan ura začetek
DIJAKI (utrjevanje šolske snovi)

priprava na maturo četrtek 17.15-18.45 14.2.2008

tečaj dan ura začetek
začetni-20 ur ponedeljek, 17.00-20.00 3.3.2008
(Windows, Word) sreda

torek, 17.00 - 20.00 12.2.2008
četrtek

nadaljevalni-20 ur ponedeljek, 17.00-20.00 11.2.2008
(Word) sreda

torek, 17.00-20.00 4.3.2008
četrtek

Excel-20ur torek, 17.00 - 20,00 11.3.2008
četrtek

PowerPoinl-6ur petek 17.00-19.30 7.3.2008

TEČAJI ZA PROSTI ČAS
tečaj dan ura začetek

mozaik (20 ur) sreda 18.00-20.30 13.2.2008

nakit (10 ur) petek 17.00-18.30 7.3.2008

keramika (20 ur) torek 18.00 - 20.30 12.2.2008

klekljanje(20ur) ponedeljek 18.00-20.30 11,2.2008

risanje (20ur) ponedeljek 18.00-20.30 11.2.2008

slikanje (20 ur) 
/učenci, dijaki/

torek 17.00-19.00 12.2.2008

slikanje (20 ur) 
/odrasli/

sreda 18.00-20.30 13.2.2008

poslikava stekla, 
svile, porcelana 
(20 ur)

torek 18.00 - 20.30 12.2.2008

TEČAJI STROKOVNIH PREDMETOV 

DELAVNICE OB PETKIH

STROKOVNI SEMINARJI

Pouk bo v prostorih OŠ Škofja Loka - Mesto.
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Ljudje in dogodki---------------------------------------------------------------------------------------------------

Debatni večeri v MKC Medvode
Evropska kampanja ”Vsi drugačni, vsi enakopravni”. Tovrstni projekti naj bi v mladih

spodbujali strpnost do drugačnosti.

Jernej Butara

Medvode - Mladin
ski kulturni center 
Medvode se je leta 
2007 s svojo dejav
nostjo vključeval v 
evropsko kampanjo 
"Vsi drugačni, vsi 
enakopravni”. Namen 

* kampanje je bil oza-
I veščanje ljudi, pred

vsem pa mladih po 
Evropi, o toleranci in 
strpnosti do drugač

nosti - tako etnične, rasne, spolne, jezikovne, 
materialne in različnosti zaradi take ali dru
gačne prikrajšanosti ali izjemnosti. V sodelo
vanju z likovnimi pedagogi na osnovnih šolah 
je MKC organiziral likovni natečaj "Vsi dru
gačni, vsi enakopravni” in zmagovalno risbo 
osnovnošolca Jerneja Butare iz Hraš natisnil 
na promocijske majice. Z dvanajstimi glasbe
nimi skupinami in posamezniki, ki delujejo 
pod okriljem MKC, je bila posneta kompilaci- 
ja "comp-07”, ki je v duhu kampanje projek
tno povezala zelo različne glasbene zvrsti, ki 
navadno ne želijo skupnega javnega predstav
ljanja.

ZCatarstvo ‘Trtnif^
Medvodt

Seškova c. 9 
1215 Medvode,

DELOVNI ČAS: tel.: 01/361 1694
PON. - PET.: 9. - 18. ure 
SOBOTA: 9.-12. ure

ZAUPAJTE ZLATARSKIM 
MOJSTROM!

Risba osnovnošolca Jerneja Butare iz Osnovne šole Simona Jenka Smlednik, ki je zmagala na natečaju "Vsi 
drugačni, vsi enakopravni”.

Z vsebino kampanje je bil povezan tudi ci
klus debatnih večerov, ki so ga v MKC-ju po
imenovali Poli(e)tika, saj so se debate navezo
vale na različne družbene skupine v smislu 
manjšina - večina ali z drugo besedo na polari- 
tete v naši družbi: kadilci/ nekadilci, hetero/ 
homoseksualci, Slovenci/ tujci, verujoči/ atei
sti.

Kakšen je odnos družbene večine do neke 
manjšine? Kaj je manjšina? Kakšna je razlika 
med integracijo in asimilacijo? Protikadilski 
zakon je tudi v življenja mladih prinesel spre
membe, prepoved kajenja na javnih mestih jih 
večkrat odvrne od zahajanja v javne družabne 
prostore. So zdaj diskriminirani kadilci? Isto
spolna usmerjenost je še vedno občutljivo in 
tabuizirano področje, tudi vprašanje vere in 
duhovnosti se je izkazalo za izrazito osebno 
opredelitev vsakega posameznika. Več obisko
valcev bi se izreklo za ateiste, kar pa ne pome
ni, da nimajo svojega intimnega prepričanja ali 
verovanja. Je naše sprejemanje samo določenih 
tujcev pravično? Zakaj zavračamo druge? Se 
sami kdaj počutimo kot tujci, kakšen je obču
tek nesprejetosti? Na podobna vprašanja so po
skušali odgovoriti mladi razpravljala, ki so 
bili večkrat soočeni tudi z dejstvom, da na ne
katera vprašanja ni mogoče dati preprostih 
enoznačnih odgovorov.

Debatne večere sta moderirala Matija Friih- 
lich in Nejc Smole, kot iztočnico v pogovore 
so si obiskovalci ogledali tri video prispevke

Urške Djukič o mnenju občanov o obravnava
nih temah. Obisk mladih na debatnih večerih 
bi lahko bil tudi večji, morda jih bodo letošnjoff« 
tematike bolj pritegnile. Je pa debatne večere®' 
obiskovalo več generacij, kar je bila dragocena 
izkušnja za vse udeležence pogovorov.

Tovrstni projekti naj bi v mladih spodbujali 
strpnost do drugačnosti in jim odpirali pogled 
na drugačnost v smislu bogastva in plemenite
nja naše skupnosti. Je že res, da je lahko kul
turna ali jezikovna drugačnost včasih ovira pri 
sporazumevanju, vendar je hkrati tudi izkuš
nja, ki prispeva k raznolikosti in komunikacij
skemu in kulturnemu bogastvu. Tudi Slovenija 
postaja s priseljevanjem tujcev, z večjo mobil
nostjo samih Slovencev, s socialnim razsloje
vanjem vse bolj mešana in raznolika družba, v 
katero vstopajo tudi mladi. Raziskave njihovih 
vrednot v nekaterih evropskih državah so po
kazale, da so pogosto nezainteresirani za javne 
zadeve, politiko v smislu upravljanja skupnih 
zadev, za družbene krivice in neenakosti. Zato 
je eden od ciljev evropske mladinske politike, 
da bi v mladih prebujala zavest o "evropskem 
državljanstvu”, jih spodbujala in usposabljal^ 
za aktivno participacijo in odgovorno soobli
kovanje današnje družbe in družbe prihodno
sti. Nenazadnje bo razreševanje problemov in 
izzivov, s katerimi se soočamo, v veliki meri 
odvisno prav od bodočih odraslih - danes še 
odraščajočih.

Nataša Pust

medvode

Novice med vodami
INFORMATIVNI PROORAM 
Z DIGITALNO TEHNOLOGIJO

Vse o tv medvode ter 
oddaje naše produkcije

ivwiv.tv-m.si
promocijske cene izdelave 
reklamnih spotov, vldeopredstavitev ter 
multlmedijsklh predstavitev
Zaupajo nam tudi najboljša slovenska 
podjetja. Pridružite se jim In nas pokličite I

Kabelska televizija Medvode 
Cesta komandanta Staneta 12 
1215 Medvode 
http://www.tv-m.sl/ 
e-mall: lnfo@tv-m.sl 
telefon: 36 19 580
trženje: 041 630 303

NAJUGODNEJŠI 
KABELSKI INTERNET 
TER IR TELEFONIJA 
PO CELOTNI 
OBČINI MEDVODE
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Ljudje in dogodki

Najraje je ušla 
na sosednjo kmetijo

Tokrat je spomine na otroška leta obujala ravnateljica 
OŠ Preska Tatjana Bizant.

Kako in kje ste preživljali otroška leta?
"Otroštvo sem preživljala med Starim gra

dom in Brezovcem. Mirno okolje in prečudo
vite slike narave imam še danes shranjene 
globoko v spominu. Bila sem edinka. Veliko 
časa sem preživela z bratrancema, najraje pa 
sem ušla k sosedom na manjšo kmetijo, kjer 
sem imela dekliško družbo. Imela sem srečo, 
daje bilo tedaj več mojih vrstnic v vasi. Igra
le smo se v ‘hrstičah* - gozdičku pod Starim 
gradom, kjer smo imeli pravo gledališče. Tudi 
podstrešja gospodarskih poslopij ter travniki 
in vaške poti so bili naše igrišče. Veliko smo 
se igrali skrivalnice, pa zemljo krast in med 
dvema ognjema. Prvo kolo sem dobila v pr
vem razredu, smuči pa v tretjem.”

Kako ste preživljali zimske dneve? 
"Odraščala sem v času, ko so bile zime ra

dodarne s snegom. Pobočje ob naši hiši smo 
sami utrdili - prehodili in se nato po njem san
kali, delali snežene može in obrambne zidove 
naših namišljenih trdnjav. Imeli smo tudi va
ško smučišče pod Starim gradom, kamor so 
hodili smučarji iz širše okolice. Na smučišču 
Pr’ Jagru sem imela tudi prvi smučarski tečaj 
in takrat v slalomu dosegla drugo mesto med 
dekleti.”

Kaj vam je najbolj ostalo v spominu?
"Šolske počitnice in nabiranje borovnic na 

pobočju Brezovca. Kar cel mesec sem preži
vela v gozdu. Nabrane borovnice sem proda
la, izkupiček pa porabila po lastni izbiri. Mis

lim, daje bila to dobra osnova za marsikatero 
dejavnost, ki sem jo in jo še potrebujem v živ
ljenju."

Kaj ste si želeli postati kot otrok?
"Da bom učiteljica, sem začela sanjati že 

zelo kmalu. To so občutile tudi moje prijate
ljice. Že takrat sem hotela voditi igro. To je 
bil večkrat tudi vzrok, da smo se sprle in raz
šle. Bilo je obdobje, ko sem sanjala, da bom 
zdravnica ali frizerka. No, kot veste, je zma
gala učiteljica.”

Ste radi hodili v šolo? Ste bili vzorna 
učenka?

”V šolo sem zelo rada hodila in še danes 
rada hodim. Prva tri leta v staro šolsko po
slopje pod cerkvijo, v tretji razred sem šla v 
novo šolo. Kot za večino učencev je bila moja 
prva učiteljica ‘oh in ah’ in zato je že v prvem 
razredu odločitev, da postanem učiteljica, po
stala dokončna. Nisem bila vzorna učenka, 
sem pa bila med bolj pridnimi. Bila sem velik 
borec za pravice učencev. Thdi takrat sem se 
postavljala na stran šibkejših.”

Katere predmete ste imeli radi in katerih 
ne?

"Zelo rada sem imela matematiko, fiziko in 
kemijo, nekoliko manj angleščino. Bolj sem

bila naklonjena naravoslovju, kar zagotovo iz
haja iz otroštva in pristnega doživljanja nara
ve v mladosti.”

Se vam je kakšna šolska dogodivščina še 
posebej vtisnila v spomin?

"Bili smo generacija učencev, ki smo se zelo 
dobro razumeli med seboj. Razrednik nam je 
zaupal in nas znal navdušiti za veliko dejav
nosti, ki niso bile del učnega programa, aktiv
ni smo bili tudi v popoldanskem času. Rezul
tat našega dobrega sodelovanja je bil tridnev
ni končni izlet v osmem razredu. Z vlakom 
smo se odpeljali do Zadra, z ladjo do Splita in 
nato z letalom na Brnik. Še danes občudujem 
njegov pogum. Bilo je res nepozabno.”

Kakšni so danes vaši spomini na otroška 
leta?

"To so spomini na pohajkovanja po gozdu, 
spomini na delo na sosedovih njivah in travni
kih ter številne igre v naravi, ki smo se jih ta
krat znali igrati in v njih uživati. Vesela sem, 
da mi beseda otroštvo prikliče v spomin tudi 
spoštovanje narodnih običajev. Ohranjanje 
tradicije mi še danes v veliki meri uspeva pre
našati na moje tri sinove. V čas otroštva se 
vračam ob prostih dnevih, ki jih prežimo na 
Zajamnikih - brez vode, elektrike, televizije, 
ob štedilniku na drva. Čas se ustavi in z njim 
mi. Zadihamo s polnimi pljuči.”

Ana Hartman

Pomoč OŠ Pirniče učencema 
iz Železnikov

Učenci in učitelji OŠ Pirniče so decembra 
dvema učencema iz OŠ Železniki, ki ju je 
prizadela septembrska vodna ujma, predali 
300 evrov zbrane pomoči. Pomagali so bra
toma, ki obiskujeta prvi in osmi razred. 
Učencem šolske skupnosti Janu Pijavcu, 
Mihu Torkarju in Kristini Sešek ter mentor
ju Igorju Velerju, učiteljici Mariji Ločniškar 
in ravnateljici Martini Kutnar so ob obisku 
na OŠ Železniki poklonili šolsko glasilo, v 
katerem so opisana tudi občutja učencev v 
hudih trenutkih. A. H.

Na OŠ Medvode uvedli 
E-redovalnico

S projektom E-redovalnica, ki so ga uvedli 
z letošnjim šolskim letom, je vpogled v oce
ne tehnološko omogočen na skoraj 450 slo
venskih šolah oziroma staršem več kot 140 
tisoč učencev in dijakov. E-redovalnico so 
pred dvema tednoma uvedli tudi na OŠ 
Medvode. ”Na začetku šolskega leta je in
teres zanjo pokazalo zelo veliko staršev, ta 
čas pa ima uporabniška imena trinajst star
šev,” je povedal ravnatelj Vojko Bizant in 
dodal, da bodo učitelji v E-redovalnico oce
ne redno vpisovali. Čeprav so se na nekate
rih šolah pojavili pomisleki, da bi možnost 
elektronskega dostopa do otrokovih ocen 
lahko zmanjšala osebni stik staršev z učite
lji, pa se na OŠ Medvode tega za zdaj ne bo
jijo. "Starši, ki so zainteresirani, bodo kljub 
temu še hodili v šolo. Če pa bi nastale teža
ve, lahko iz projekta izstopimo,” je dejal Bi
zant. Za dostop do ocen morajo starši prido
biti uporabniško ime in geslo ter digitalno 
potrdilo za elektronski podpis. Čeprav so 
pri sistemu E-redovalnice z digitalnimi cer
tifikati poskrbeli za primerljive varnostne 
ukrepe kot pri elektronskem bančništvu, pa 
so zlorabe vseeno možne, vendar z njimi za
radi šolskih redovalnic ‘hekerji’ ne bi prido
bili prav ničesar. A. H.
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Hop teens predane plesu
Hop teens je plesna skupina, ki jo sestavljajo sedmošolke iz OŠ Smlednik. Dekleta za ples

izkoristijo vsak prosti trenutek.

Hop teens (manjka Amadeja) z mentorico Stanko Grah

Smlednik - Na OŠ Smlednik 
deluje več manjših plesnih sku
pin. Sedmošolke, ki jih je ples po
vezal v skupino z imenom Hop 
teens, so po besedah mentorice 
Stanke Grah prav posebna de
kleta: "Skoraj vse so kategorizira
ne športnice: tekačice, rolarke, 
plesalke. Pri športni vzgoji ne tar
najo, se ne opravičujejo in vedno 
z veseljem delajo. Vse so vpete v 
šolske športne ekipe. Izjemno 
uspešne so bile na ljubljanskem 
turnirju v kriketu, kjer so oktobra 
skupaj s fanti zmagale. Všeč mi je 
tudi, da so vse velike prijateljice, 
držijo skupaj in nobene ne izloča
jo-"

Kljub naštetim dejavnostim, s 
katerimi se ukvarjajo članice sku
pine Hop teens, pa Poskakujočim 
najstnicam nikoli ne zmanjka 
časa in energije za ples. Prav na
sprotno. Zanj izkoristijo vsak pro
sti trenutek. "Ob vseh drugih 
športih imajo zadnji dve leti straš
no odprt dar, smisel in veselje za 
ples. Prav zato jim dam možnost, 
da plešejo več kot imamo v 
učnem načrtu pri urah športne 
vzgoje in izbirni vsebini Šport za

sprostitev.” V dvorani nad telo
vadnico tako plešejo med odmori, 
prostimi urami, včasih po koncu 
pouka, občasno pa se v popoldan
skih urah zberejo tudi na domu 
katere od deklet. "Gre za veliko 
navdušenje in ne želim, da to 
ugasne in se morda celo nikoli ne 
pojavi več. Naj ga do konca razvi
jejo,” pove Grahova in doda, da se 
dekleta veliko naučijo same, po
leg tega pa glave staknejo skupaj 
tudi pri sestavljanju koreografij.

Ta čas se pripravljajo na šolski 
plesni festival, na katerem bodo 
tekmovale v modernih plesnih 
zvrsteh. Mlade plesalke sicer po
segajo po precej raznolikih ples
nih zvrsteh: plešejo ljudske plese, 
hip hop, pop, latino, standardne 
plese. Lea pri ŠD Latino pleše 
orientalske plese in morda bo svo
je znanje kdaj prenesla tudi na 
ostala dekleta: "Orientalski plesi 
so prava sprostitev. Všeč mi je le
pota gibanja. Sicer pa imamo Hop 
teens že zdaj v naših koreografi
jah vključen kakšen podoben 
gib.” Večina ‘Poskakujočih naj
stnic’ ima, kot lahko sklepamo že 
po njihovem imenu, raje hitrejše

plesne zvrsti, pri katerih dajo iz 
sebe odvečno energijo.

OŠ Smlednik je že v preteklih 
letih slovela po navdušenih ple
salcih. "Pred kratkim sem bila na 
plesnem in pevskem nastopu na 
Škofijski gimnaziji v Šentvidu.

Nastopile so tudi nekdanje učenke 
OŠ Smlednik, ki so svoje plesno 
navdušenje prenesle na nove so
šolce in sošolke. Dobra plesalka 
lahko za seboj potegne cel raz
red,” je še povedala Grahova.

Ana Hartman

Ves čas mislil na šestico
Desetletni Luka Novak iz Zgornjih Pirnič je prejšnji mesec na tekmovanju v igri 

Človek ne jezi se v svoji kategoriji osvojil prvo mesto.

Zg. Pirniče - Taborniška enota Rod arago- 
nitnih ježkov je prejšnji mesec v Osnovni šoli 
Cerkno priredila prvo tekmovanje v igri Člo
vek ne jezi se, ki se gaje udeležilo več kot 120 
tekmovalcev. Z nekaterimi taborniki Rašiške- 
ga rodu iz Šmartnega se ga je udeležil tudi de
setletni Luka Novak iz Zgornjih Pirnič, ki je 
v kategoriji medvedkov in čebelic osvojil prvo 
mesto. "Odigral sem štiri igre. Dvakrat sem 
zmagal, enkrat sem bil drugi, v tretji igri pa 
tretji. Tu je bilo še posebej napeto, saj sem 
mislil, da sem izpadel,” se spominja Luka, ki 
je nato v zadnji igri ugnal vse nasprotnike. 
Navdušenja nad zmago ne skriva in nam ob 
našem obisku, povsem upravičeno, s ponosom 
pokaže diplomo in pokal v obliki povečane le
sene figure za igro Človek ne jezi se, ki jo hra
ni nad posteljo.

To družabno igro gaje naučil igrati brat Mit
ja, sicer pa stajo veliko preigrala z babico. Po
leg tega Luka rad igra karte, igro Milijonar, 
spomin, pa domine, igro Človek ne jezi pa ima 
po zmagi še rajši kot prej. "Veliko je odvisno

od sreče. V kocko nisem pihal, sem pa vsesko
zi v mislih imel šestico. Morda je pomagalo," 
se spominja Luka. Tekmovanje v Cerknem je 
bilo zanj posebno doživetje. Spoznal je na
mreč tudi cerkljanske laufarje, ki si jih je ogle
dal na razstavi v muzeju, nato pa so jih obis
kali še na šoli.

Luka se je tabornikom Rašiškega rodu pri
družil lanskega septembra. Skupina Ognjeni 
risi, v kateri so poleg njega še njegovi sošolci 
Domen, Nejc, Andrej in Martin ter sošolka 
Mina, se ob četrtkih zbira na OŠ Pirniče, vodi 
pa jo Katarina Bačnik. "K tabornikom zelo 
rad hodim. Ob lepem vremenu smo v gozdu, 
kjer se gremo razne igre, učimo se taborniške 
pisave in vozlanja vozlov,” nam zaupa Luka, 
ki komaj čaka, da si bo prislužil pravo tabor
niško rutico, za zdaj pa okoli vratu ponosno 
nadene pripravniško rutico. Z velikim vese
ljem pričakuje tudi tridnevni nesmučarski ta
bor v Radovni pri Pokljuki, kamor se odprav
lja jutri.

Ana Hartman
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Tretjič z najdaljšo brado
Na srečanju bradačev v Mokronogu so Medvoščanu Borisu Primožiču izmerili najdaljšo brado - 

47 centimetrov. Po izboru občinstva mu je pripadel tudi naziv naj brada.

Boris Primožič je na srečanju bradačev za najdaljšo brado dobil salamo velikanko.

Medvode - Turistično društvo Mokronog je 
sredi januarja organiziralo osmo srečanje 
bradačev, na katerem je strokovna komisija po 
merilih izvirnosti, urejenosti in celostne 
podobe izbrala mistra brade, občinstvo naj bra
do, izmerili so najdaljšo brado ter izbrali naj
mlajšega bradatega moškega. Nastopilo je 21 
bradačev. Naslov mistra brade je drugič pri
padel znanemu tiskarskemu mojstru Janezu 
Rozmanu, sicer iz Smokuča, ki pa sedaj živi v 
Zgoši. Zmagal je že pred dvema letoma, 
javnosti pa je poznan predvsem kot demonstra
tor tiska, ročne izdelave papirja in knjigovešt- 
va. Na tokratnem srečanju bradačev je v starin
ski preobleki poosebljal Primoža Trubarja.

Druga odmevna naslova sta odšla v Med
vode. Borisu Primožiču, poosebljal je 
puščavnika, je po izboru občinstva pripadel 
naslov naj brada, poleg tega so mu izmerili 
tudi najdaljšo brado. Od konca brade meri 47 
centimetrov. Srečanja bradačev se je doslej 
udeležil tretjič in vselej je bila njegova brada 
izmed vseh tekmovalcev najdaljša.

”Z brado je veliko dela. Vsak dan jo je najmanj 
dvakrat potrebno razčesati, zjutraj in zvečer, ker se 
naredijo vozli, umivati pa večkrat kot lase. Po 
kosilu skoraj vedno. Več časa mi vzame skrb za 
brado kot za lase."

"Srečanje bradačev je v Mokronogu sedaj že 
tradicionalno, edino tovrstno pri nas. Letos 
sem se ga udeležil tretjič in tretjič sem bil z 
najdaljšo brado v Sloveniji. To srečanje je za 
nas nekakšen praznik in v Mokronogu me ved- 
no spremljajo številni prijatelji,” je povedal 

1^/nani medvoški fotograf Boris Primožič, ki 
tako dolge brade še ni imel: "Letos so sicer 
spremenili pravila merjanja brade. Ponavadi so 
jo merili od ustnice, letos pa od spodnjega kon
ca brade.” Za najdaljšo brado je prejel salamo 
velikanko, LCD televizor pa za naslov naj 
brade po izboru občinstva. "Ne šteje samo to, 
da prideš na srečanje z brado. Po vzoru iz 
drugih držav smo se tudi bradači v Sloveniji na

srečanje začeli bolj pripravljati. Letos sem se 
prvič preoblekel in izbrali smo puščavnika, ker 
so mi rekli, da mi ta obleka pristaja na mojo 
dolgo belo brado. Prihodnje leto bom morda 
Medvedko ali dedek Mraz,” pojasnjuje.

Z brado je veliko dela
Boris Primožič je brado pustil rasti že kot 

najstnik, ko mu je bilo sedemnajst let: "Samo 
trikrat v življenju sem se obril: v vojski, na 
orožnih vajah ter ko sem imel avtomobilsko 
nesrečo. Bradači so mi bili že od nekdaj všeč, 
nisem si pa mislil, da bom kdaj imel tako dol
go. Sedaj si jo vedno po malo strižem. Jo je 
treba, tako kot lase.” Z brado je veliko dela. 
"Vsak dan jo je najmanj dvakrat potrebno 
razčesati, zjutraj in zvečer, ker se naredijo 
vozlji, umivati pa večkrat kot lase. Po kosilu 
skoraj vedno. Higiena mora biti. Več časa mi 
vzame skrb za brado kot za lase. Tako kot pri 
dolgih laseh je tudi pri oblikovanju dolge brade 
veliko možnosti: spnem jo v rep, naredim 
kitke. K frizerju pa zaradi brade ne hodim. Si 
jo kar sam ostrižem,” še pravi Bore, kot ga

kličejo prijatelji.
S svojo brado privablja poglede skoraj vseh, 

kijih sreča. "To je res. Sploh pred novim letom 
otroci včasih mislijo, da sem dedek Mraz. 
Tako dolga brada res ni nekaj vsakdanjega,” 
pove v smehu ter doda, da se brade ni še prav 
nič naveličal, da sploh ne pomisli, da jo ima: 
"Puščal jo bom toliko časa, dokler bo še kaj 
raslo.” In koliko sploh brada zraste na leto? 
"Kakšne kontrole pri tem pa res nimam. Si jo 
velikokrat po malo pristrižem. Mislim pa, da 
raste počasneje kot lasje."

Boreta si je verjetno res težko predstavljati 
brez brade, ki je njegov zaščitni znak. Ob mis
li, kako bi izgledal brez brade, pove še eno 
anekdoto izpred let: "Ko sem s sončnimi očali 
prišel domov z orožnih vaj, kjer so me obrili in 
ostrigli, me mama sploh ni spoznala.” Pravi, 
da v Sloveniji še nikoli ni srečal nikogar, ki bi 
imel daljšo brado kot on: "Sem ga pa že videl 
na Hrvaškem, ko sem bil na dopustu, ter v 
Grčiji. Se v pozdrav primemo za brado.” 
(smeh) Maja Bertoncelj,

foto: Barbara Primožič

Slikovna uganka
Kako dobro poznamo našo deželo?
V tokratni številki Sotočja vas sprašujemo, kje se na

haja to imenitno razgledišče. Odgovore nam pošljite 
do konca februarja na naš naslov: Gorenjski glas, Blei- 
weisova cesta 4, 4000 Kranj, s pripisom "za Sotočje”. 
En pravilen odgovor bomo izžrebali in ga nagradili.

V zadnji številki Sotočja pa smo vas spraševali, kaj 
štrli iz meglenega morja na levi fotografiji? Iz 
meglenega morja štrli vršiček Brezovca (464 metrov) 
in Stari grad na smledniškem griču (512 metrov). Na
grado za pravilen odgovor prejme Tončka Koza
mernik iz Vaš. Čestitamo.

Avtor slikovne uganke je Jože Praprotnik
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Veselo pustovanje v Medvodah
Na pustno soboto in nedeljo je bilo na pustovanju v Medvodah več kot dva tisoč ljudi. 

Smlejci in Valburžani s "Patricijo” na povorki šestih občin.

Medvode - V soboto zvečer in v nedeljo 
popoldne je bila Športna dvorana Medvode v 
znamenju pustnih mask. Veselo pustovanje je 
potekalo v organizaciji Občine Medvode in 
Turistične zveze Medvode. V soboto je za 
zabavo skrbela skupina Atomik harmonik, na 
nedeljskem tradicionalnem občinskem pust
nem rajanju, ki se je začel s povorko iz parki
rišča pri krožišču do dvorane, pa medvoški 
duo OBER’s band, ki ga sestavljata har
monikar in klaviaturist Boštjan Kozamernik 
in na basu in baritonu Urban Erjavec, ki je 
zadolžen tudi za vodenje programa in animaci
jo. Oba sta nekdanja člana skupine Calypso, 
občani pa Urbana Erjavca poznajo tudi kot 
poštarja. "Skupaj kot duo uradno nastopava od 
Silvestrovega. Trenutno pripravljava svojo prvo 
pesem, ki naj bi bila na radijskih postajah od 
sredine februarja. Do konca leta načrtujeva

Smlejci in Valburžani so na povorki šestih občin sodelovali s "Patricijo".

izid mini zgoščenke, na kateri naj bi bilo šest 
najinih pesmi,” je povedal Urban Erjavec ter 
dodal, da igrata narodnozabavno in zabavno 
glasbo, nastopata pa po vsej Sloveniji. V nedeljo 
sta poskrbela, da je bilo vzdušje res pravo.

Seveda pa pustovanja ne bi bilo brez pustnih 
mask. "Pustovanja se je v dveh dneh udeležilo 
več kot dva tisoč ljudi. Z obiskom smo zado
voljni,” je povedal Matevž Jekler z Občine 
Medvode, sicer vodja prireditve. Najboljše 
maske so bile nagrajene. V soboto so za na
jizvirnejšo skupinsko masko nagrado dobili 
Zbiljski ježki, prva spremljevalna skupina je 
bila Kurja družina, druga Medvedko odpira 
vrata evropskemu turizmu, tretja pa Mornarji - 
ribiči. Za najizvirnejšo posamezno masko je 
bila izbrana piflarka, za prvo spremljevalno pa 
zajček. V nedeljo je bila njizvirnejša skupins
ka maska Filip in Maja, maska s tokratne 
naslovnice Sotočja. V preobleki sta petletna

Manca in triletni Ožbej Velikovrh iz Preske. 
Ideja in realizacija je delo njuje mamice, ki je 
povedala, daje za izdelavo porabila okrog de
set večerov. Prva spremljevalna skupina so bili 
pingvini, druga pa ovčke. Najizvirnejša 
posamezna maska je bil papagaj, prva sprem
ljevalna zvonček, druga gorčica, tretja lego 
kocka in četrta čarovnica. Za najmlajšo 
otroško masko sta bila izbrana miška in zajček.

V pusni povorki iz vozov šestih občin so se 
tudi letos predstavili smlejci in Valburžani, 
tokrat s Patricijo oziroma z vozilom Patria. 
Povorka se je v soboto ustavila tudi v Zbiljah, 
v Smledniku in v Hrašah. "Naš namen je bil 
prikazati, da se da vozilo narediti ceneje in tudi 
hitreje. Za izdelovanje smo potrebovali dobra 
dva tedna. Sodelovalo je deset ljudi,” je 
povedal vodja Tomaž Kosec.

Maja Bertoncelj, foto: Simon Šubic, 
Peter Košenina

Medvedko Klovni so še vedno zelo priljubljeni.
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Na nedeljskem pustnem rajanju je za zabavo skrbel OBER’S band. Najizvirnejša skupinska maska - zbiljski ježki

Na pusta se zabavajo tako starši kot otroci.

Slalomska atrakcija na Pokljuki
Kranj - Na Rudnem polju na Pokljuki bo 24. februarja že petič 

potekala prireditev Eurosank. Gre za idejo Toneta Fornezzija-Tofa. ki je 
pred petimi leti skupaj z organizatorji iz ŠD Pokljuka prvič pripravil to 
atraktivno tekmovanje z doma izdelanimi drsečimi vozili. Z vozilom 
'lahko upravlja največ dvajset oseb. Želja organizatorjev iz vrst ŠD 
Pokljuka je, da bi čim več slovenskih občin pripeljalo vsaj eno svojo 
ekipo. Kot pojasnjuje Tomaž Šušteršič, sekretar ŠD Pokljuka, je namen 
prireditve v prvi vrsti druženje, najbolj atraktivni pa bodo seveda tudi 
nagrajeni. Prva nagrada znaša tisoč evrov, medtem ko bodo za mesta od 
2. do 5. podeljene praktične nagrade. Startnine ni. Prijavite se lahko do 
24. februarja osebno pri organizatorju tekmovanja ali pisno na naslov: 
Športno društvo Pokljuka, Poslovna cona A 37, 4208 Šenčur. Več in
formacij dobite na telefonski številki 04/2791-920 ali 04/2791-9(X).

Maja Bertoncelj, foto: Tina Dokl
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a magnetnega polja

Preverjeno učinkovit pri številnih obolenjih:

- motnje srca in ožilja
- diabetes
- stres in posledice
- bolečine v hrbtenici
- osteoporoza
tšm

- inkontinenca
- težave s prostato
- oslabljen imunski 

sistem
- celjenje kosti...

rm Za naročilo ali predstavitev izdelka pokličite 
041 770 472 ali 01 / 51 17 000

Pri naročilu BioSinhrona 
do 17.2.2008 vas čaka DARILO I

OSKAR, Kajakaška 27,1133 Ljubljana, www.magno-terapija.si
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V steni pleza in snema
Znani alpinist, 38-letni Gregor Kresal iz Preske, bo v prihodnjih dveh letih skušal uresničiti dolgoletni 
načrt: med plezanjem posneti serijo dokumentarnih filmov o najbolj skrivnostnih in nepoznanih koncih

sveta. Začel bo maja na Baffinovem otoku.

Medvode - Po izobrazbi je diplomirani 
arhitekt, zadnjih 24 let pa predan alpinizmu. 
To je Medvoščan Gregor Kresal, član AO 
Ljubljana Matica. Lani julija je s Pavletom 
Kozjekom v 14 urah splezal prvenstveno smer 
na 5410 metrov visoko Puscanturpo na peruj
skem območju Cordillere Huayhuash.
Vaši dosežki v letu 2007?

”Iz preteklega leta bi izpostavil štiri dosežke, 
ki so mi časovno vzeli skoraj celo leto. Najprej 
je bila to odprava na Svalbard, na arktično 
otočje malo pod Severnim tečajem, kjer nam je 
uspelo preplezati kar veliko. Odprava je bila 
zaradi pogojev zelo ekstremna. Imeli smo sicer 
srečo z vremenom, so pa bile temperature 
vseskozi okoli 40 stopinj pod ničlo, kar ti 
vzame veliko energije. Bili smo zadovoljni, da 
smo z Arktike prišli brez resnejših ozeblin. 
Julija sva s Pavletom Kozjekom nato plezala v 
Peruju. V Cordilleri Huayhuash sva v 14 urah 
(vzpon in sestop) preplezala prvenstveno smer 
v vzhodni 5410 metrov visoki steni Puscant- 
urpe Este. Poimenovala sva jo Stonehenge, saj 
njeni navpični skalni skladi kažejo podobnost 
z angleško znamenitostjo. To sta bila lani moja 
edina večja plezalna dosežka. Mi je pa uspelo 
narediti še kaj drugega, na kar sem tudi 
ponosen. Po petih letih priprav sem izdal zelo 
obsežen plezalni vodnik o zimskem alpinizmu 
za celotno Slovenijo in zamejska območja, po
leg tega smo v sodelovanju z nacionalno tele
vizijo pripravili dokumentarni film o območju 
Svalbarda, o katerem je bilo sedaj zelo malo 
posnetega.”
Plezate že vrsto let, za vami je okoli tisoč 
alpinističnih tur. Katere so vam naj ljubše?

"Plezam od leta 1984. S starši smo veliko 
hodili v hribe in glede na to, da sem se prej

zelo resno ukvarjal z gimnastiko, me je v 
hribih vedno vleklo na kakšno skalo, zlesti na 
goro, tako da je alpinizem logično nadaljeva
nje mojega planinskega udejstvovanja. V teh 
letih je za mano že okoli tisoč bolj resnih 
alpinističnih tur. Imam tudi svojo top listo naj
ljubših, vendar je o tem zelo nehvaležno go
voriti, ker je stvari enostavno preveč. Leta 
2000 mi je kot prvemu Slovencu uspel vzpon 
11. stopnje v kombinaciji. Takrat so bili v sve
tu opravljeni le trije ali štirje takšni vzponi. To 
je bil kar odmeven dosežek. Omenil bi tudi 
preplezani prvi vzpon 10. stopnje v slovenskih 
hribih: prosti vzpon čez Obraz Sfinge v 
triglavski severni steni. Zadovoljen sem tudi z 
vsemi odpravami, ki se jih je doslej nabralo 
okoli dvajset.”
Najbolj tvegano plezanje?

"Znova zelo nehvaležna stvar, ker je zavest
nega tveganja, če si preudaren, vedno le zelo 
malo. Sicer pa: v domačih Kamniških Alpah, 
kjer si kot "lokalci” lahko privoščimo več tve
ganja. Verjetno sem šel najbolj do svojega 
limita v eni zelo krušljivi, sicer sorazmerno 
kratki 400-mctrski steni Rzenika. Kdor pozna 
naše hribe, ve, da tukaj kamnina ni najboljša, 
tam je pa katastrofalno slaba in jaz sem izbral 
najbolj "nemogočo” linijo in uspešno prišel 
čez. Za najbolj kritičnih 20 metrov sem potre
boval 11 ur. To je bil eden mojih najbolj tveg
anih vzponov.”
Zakaj tveganje?

"Saj ko si v steni, ko si v smeri, o tem ne 
razmišljaš. Šele glede na izkušnje in natreni- 
ranost se ob pravem času lahko odločiš za 
prestavitev svojih meja. Pri plezanju je več kot 
polovico v glavi, ves čas pa moraš imeti v 
obziru to, da ne boš nič manj človek, če se boš

"Verjetno sem šel najbolj do svojega limita v eni 
zelo krušljivi, sicer sorazmerno kratki 400-metrski 
steni Rzenika. Kdor pozna naše hribe, ve, da tukaj 
kamnina ni najboljša, tam je pa katastrofalno slaba 
in jaz sem izbral najbolj "nemogočo” linijo in us
pešno prišel čez. Za najbolj kritičnih 20 metrov sem 
potreboval 11 ur. To je bil eden mojih najbolj 
tveganih vzponov.”

na polovici obrnil in šel domov ter znova 
poskusil naslednjič. Vse naše poti priprav
ljamo s premislekom."
Bistveno pri vašem pogledu na alpinizem jv69) 
skrajno minimaliziranje uporabe sve
drovcev.

"Svedrovec je klin, ki se ga zavrta v skalo, 
zavije z matico in ga potem praktično ni več 
možno potegniti ven. To je najbolj varna obli
ka varovanja, je pa po svoje to "posiljevanje” 
skale, zato rajši uporabljam klasične kline, pa 
zatiče in recimo metulje, kot mi temu pravi
mo. Svedrovce uporabim zgolj v primeru, če 
res ni nobene druge možnosti. Narava naj za 
nami ostane takšna, kakršna je.”
Kakšne načrte imate za letos?

"Poskušal bom uresničiti svoj dolgoletni 
načrt in sicer posneti serijo dokumentarnih 
filmov o najbolj skrivnostnih in nepoznanih 
koncih sveta: "ekstremni športi v ekstremni 
naravi”. Vse je še v fazi dogovarjanja, saj je 
treba zbrati veliko denarja. Dokumentarni fil
mi bodo povezani z mojih plezanjem, pa tudi z 
nekaj drugimi, divjimi športi. Začelo se bo 
maja na Baffinovem otoku. To je arktični, se
verni del Kanade z impozantnimi visokimi ste^ 
nami. Poleg južnega območja Grenlandije je 
Baffinov otok znan po tem, da so tukaj najviš-

Gregor Kresal v steni Rzenika - smer Peklenska Cedevita
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%v)
regor Kresal: "Cilji se odpirajo sproti. Trenutno je cilj plezanje in snemanje za 
kumentarne filme.”

je vertikale na svetu, zelo za
nimive tudi za base jumping. V 
ekipi dveh slovenskih in dveh švi
carskih plezalcev bomo imeli tudi 
Slovenca, ki bo skušal s stene 
skočiti, mi pa bomo skušali eno 
izmed njih preplezati po novi 
smeri. Še večji izziv bo zato, ker 
Slovenci tam še nismo bili. 
"Preko” Severnega tečaja bi radi

prišli do Antarktike in projekt de
setih dokumentarnih filmov za
ključiti v roku dveh let.”
Kako se pripravljate na odpravo 
na Baffinov otok?

"Največja priprava zame, za 
Baffinov otok, so bile pravzaprav 
moje tri zaporedne odprave v zad
njih treh letih na arktično področ
je Svalbarda, kjer sem se do

$ SUZUKI

popolnosti izbrusil v tej logistiki, 
ki je ravno zaradi mraza popolno
ma drugačna kot v Himalaji ali v 
Andih, drugačna kot kjerkoli 
drugje po svetu. Na Baffinu so 
stene še višje, temperature pa so 
približno enake. Sicer pa je naš 
trening sestavljen iz vseh mogočih 
športov in dejavnosti: veliko je 
teka, ravnotežja, hoje po vrvi, 
gimnastike.”
Vaši dolgoročni cilji?

"Cilji se odpirajo sproti. Trenut
no je cilj plezanje in snemanje za 
dokumentarne filme. Verjetno 
bomo precej odvisni tudi od 
samih producentov in denarja, ki 
ga bodo zagotovili. Načrt je izde
lan, vendar bomo točno določene 
cilje izbirali približno pol leta 
pred odhodom. Predvsem me za
nimajo smeri, ki še niso bile pre
plezane, vrhovi, ki še niso bili 
osvojeni, področja, kijih ljudje ne 
poznajo. Siliti v Himalajo, vsako 
leto znova, na vsak način ni moj 
pristop k alpinizmu. Svet je tako 
velik, daje treba iti tudi drugam in 
če je možno, to potem predstaviti 
ljudem.”
Povedali ste že, da ste avtor 
plezalnih vodnikov. Vaša naj- 
Ijubša smer v Sloveniji?

”To je zagotovo ena izmed zim
skih smeri v Loški steni nad Lo
gom pod Mangartom, v Koritnici.

Ta stena je široka več kot tri kilo
metre in aktualna predvsem pozi
mi. Vsako zimo sem tam okoli de
setkrat in to je moje najljubše 
"plezališče" v Sloveniji."
Ste brat predsednice LDS 
Katarine Kresal. Sta že bila 
skupaj v steni?

"Ko sem bil še v alpinističnih 
povojih, če se tako izrazim. Prva 
leta plezanja sem imel bolj malo 
prijateljev iz plezalne družbe in 
zato sem jo včasih vzel s seboj, da 
me je varovala. Enkrat sem jo 
potegnil tudi v eno navpičnico. 
Mislim, da je bilo v Črnem kalu, 
vendar seje zelo hitro končalo. Če 
nisi vajen pogleda v globino in če 
si tega res zelo ne želiš, je za 
nekatere ljudi to preveč. Najina 
skupna plezalna kariera se je 
potem kar hitro končala, ker me 
tudi varovati ni več hotela. Je pa 
takr at varovala bolje kot marsikdo 
od mladih dandanes.”
Je v vašem življenju še kaj 
drugega kot plezanje?

"Včasih je bilo resnično samo 
plezanje. Sedaj je pri tem primat 
prevzela dobre tri in pol letna 
hčerka. Trudim se, da bo vzgojena 
tako kot, je treba.”

Maja Bertoncelj, 
foto: Peter Košenina, arhiv 

Gregorja Kresala

------- Ljudje in dogodki I

GORIČANE

Za razliko od večine slovenskih proizvajalcev papirja, ki se že vrsto let 
srečujejo s presežki delovne sile, Papirnica Goričane povečuje število 
zaposlenih. Tehnično-tehnološko-proizvodni sektor je nedvomno izziv za 
širok spekter od poklicnega do univerzitetnega izobrazbenega nivoja 
tehnične smeri. Sam proizvodnji proces je visoko avtomatiziran, ter raču
nalniško voden. Intenzivna vlaganja v modernizacijo proizvodnih na
prav so tesno povezana tudi z vlaganji v znanje in osebnostni razvoj po
sameznikov. Tako nudimo dodatno izobraževanje neposredno poveza
no z samo stroko, izobraževanja na področju računalniških znanj, tujih 
jezikov, vodenja in podobno.
V letu 2008 se spet kažejo potrebe po novih sodelavcih predvsem v 
proizvodnem sektorju, kar je delno v povezavi z generacijsko menjavo 
kakor tudi z novimi investicijami. V mesecu maju 2008 bo začel obrato
vati nov prečno-rezalni stroj.
Proizvodnja papirja je izredno dinamičen proizvodnji proces, z neštetimi 
izzivi in možnostmi dokazovanja. Potrebujemo delavce s končano V. 
in IV. stopnjo izobrazbe, pa tudi take, ki se bodo priučili za eno
stavnejša dela.

Vabim vse, ki ste se pripravljeni spoprijeti z dinamiko in izzivi, ki jih pro
ces prinaša, da se prijavite na naslov:
Goričane, d. d. Ladja 10,1215 Medvode (za kadrovsko službo). Pova
bili vas bomo na razgovor in vam podrobneje predstavili delo v tovarni.
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I Ljudje in dogodki

Quinny in latinskoameriški ritmi
'Brez glasbe in plesa smo kot rože brez sonca,” pravi plesni učitelj Quinny, ki gaje v Slovenijo s Kube 

pripeljala ljubezen. Blizu so mu tudi Medvode, saj v ŠD Lati no poučuje salso in latino aerobiko.

Quinny je s Tejo Povše, predsednico ŠD Latino, zaplesal v latinskoameriških ritmih.

Medvode - Jorgc Luis Sierra Duha rt e - 
Quinny je eden izmed plesnih učiteljev v ŠD 
Latino, kjer uči latino aerobiko in salso. Prihaja 
s Kube, v Slovenijo pa gaje pred petimi leti pri
peljala ljubezen. "Poročen sem s Slovenko, s ka
tero skupaj živiva v Ljubljani. Na Kubi imam 
13-letno hčerko. Hodim v šolo, v tretji letnik 
programa turistični tehnik. Sem plesni učitelj la
tinskoameriških plesov. Star sem 37 let,” je po
govor začel temperamentni Kubanec, sicer slo
venski državljan.

Pričakovala sem, da se bova pogovarjala pre
težno v angleščini, vendar se je Quinny v petih 
letih, odkar živi v Sloveniji, že zelo dobro naučil 
slovensko. "Obiskoval sem dva tečaja. Nasploš- 
no me jeziki zanimajo, zato tudi tako dobro na
predujem. Moj prvi jezik v šoli je prav sloven
ščina, imam tudi italijanščino, nemščino in an
gleščino. Moj materni jezik je seveda španščina, 
razumem tudi portugalsko,” pojasnjuje ter do
daja, da se je kar dobro prilagodil na življenje v 
Sloveniji: "Največja razlika med Slovenijo in 
Kubo je vreme. Tam nimamo snega, nimamo 
zime. Ves čas je poletje.”

Ples je del njegovega življenja že od otroštva. 
Kot pravi, se na Kubi skoraj vsi ukvarjajo s ple
som: "To je del naše kulture, je naše življenje. 
Brez glasbe smo kot rože brez sonca. Ples in 
glasba notranje krepita človeka. Vsakemu pri
poročam, da se začne ukvarjati s plesom, s po
slušanjem glasbe. Zagotovo se bo počutil druga-

Zimske počitnice s ŠD Latino
Medvode - V času zimskih počitnic bo 

ŠD Latino organiziralo plesne delavnice. V 
Športni dvorani Medvode bodo potekale 
vsak dan od ponedeljka do petka od 10. do 
15. ure. Poleg druženja se bodo otroci lahko 
seznanili z različnimi zvrstmi plesa in vadili 
koreografije za šolski plesni festival. Plesne 
delavnice so namenjene vsem osnovnošol
cem, tako članom kot tudi nečlanom ŠD 
Latino. Za več informacij lahko pokličete 
Tejo (041/537 111). M. B.

ixVTO JAM Nik-
I d.o.o. '

Avtoelektrika in avtomehanika
Sp. Senica 19c, 1215 Medvode 

Tel.: 01/36-11-279 
GSM: 041/56-83-53 

e-pošta: avto.iamnik@siol.net

■ Diagnostika vseh 
tipov vozil!

■ Avtoservis

■ Bosch servis!

Servis klimatskih naprav

če.” Je pravi mojster latinskoameriških plesov: 
"Učim latino aerobiko, salso, break dance, hip 
hop. Latino aerobika je mešanica vseh latinsko
ameriških plesov: čačača, salsa, merenge, rege, 
hip hop. Ni zahtevno. Vsi sc lahko naučimo teh 
plesov, seveda če imamo voljo, interes, čas. Vaja 
dela mojstra in to je to.” Jorge Luis, kot je nje
govo polno ime, se je naučil plesati tudi polko, 
medtem ko valčka še ni poskusil. "Polka je po
dobna enemu plesu pri nas. Vem, da se polko 
pleše na porokah, vendar je midva nisva, saj sva

se poročila na Kubi, tako da so bili v ospredju 
latinskoameriški ritmi,” je pojasnil.

Pri ŠD Latino ples poučuje tretje leto. Poleg 
vsakotedenskih plesnih vaj se z "učenci” občas
no udeležuje tudi kakšne salsa zabave ter nasto
pov. Kot pa pravi, je vedno problem pomanjka
nje časa, tudi pri njem, saj se je povsem posve
til šoli. "Mislim, da bom s šolanjem nadaljeval, 
šel študirat. Zanima me turizem in jeziki,” pove 
za konec, nato pa se odpravi novim plesnim iz
zivom naproti. Maja Bertoncelj

SIMPLV CLEVER

0

NOVA
FABIA COMBI

| KMALU ŽE m 
j PORSCHE VEROVŠKOVA
i

Porsche Verovškova, Verovškova 78, tel.: 01 530 35 51
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Šport in rekreacija I

Večer medvoškega športa
Podelili so priznanja uspešnim medvoškim športnikom za leto 2007. Plaketo za življenjsko delo je prejel

Anton Bohinc, član Partizana Medvode od leta 1954.

Medvode - Prireditev Večer športa je v orga
nizaciji Športne zveze Medvode, Občine Med
vode in prvič Zavoda za šport in prireditve 
Medvode potekala 25. januarja. Podelili so 
priznanja športnikom v različnih kategorijah. 
Športna zveza Medvode pa je letos tretjič na
grade podelila tudi za dolgoletno delo na po
dročju športa. V programu so nastopili: baleri
na Živa Droljc in plesni par Anja in Matej 
Pritekelj.

Priznanje Športne zveze je prejel Gorniški 
klub Jakob Aljaž, ki že več kot deset let us
pešno dela na področju gorništva, pohodništva 
in nadaljuje dela in ideje Jakoba Aljaža. Vsako 
leto organizira svečano akademijo v počastitev 

* jegovcga rojstva. Diplomo je prejel Marjan 
•Perič, kije večji del svojega življenja namenil 
nogometu. Kot igralec je nogometno pot začel 
v Nogometnem klubu Medvode in jo nadalje
val pri Nogometnem klubu Jezero Zbilje. 
Nikoli mu ni bilo žal časa za nesebično pomoč 
pri izgradnji in vzdrževanju nogometne infra
strukture tako pri Nogometnem klubu Jezero 
Zbilje kot po združitvi obeh klubov. Plaketo 
sta prejela Planinsko društvo Medvode, ki 
letos praznuje 60-letnico delovanja in je eno 
izmed maloštevilnih društev v Sloveniji, ki ima 
prav vse odseke oziroma aktivnosti, ter Slavko

Kategorizirani športniki v občini Med
vode v letu 2007, ki so člani športnih dru
štev v občini: Niko Alič, Kek Jamnik, Janž 
Omerzu, Nejc Bitenc, Luka Rebolj, Živa 
Rcpše, Blaž Babnik, Jurij Kumelj, Anže 
Rupnik (vsi badminton).

Kategorizirani športniki, ki niso člani 
športnih društev iz občine Medvode: Gre

gor Kresal (alpinizem), Ines Hi žar - medna- 
■^odni razred (gorski tek), Anja Puc, Petra 

Šink, Vid Tršan, Alenka Bikar - mednarod
ni razred (vsi atletika), Blaž Erzeničnik, 
Gregor Brvar - mednarodni razred, Matija 
Bočko, Matej Brvar, Neža Luštrik, Jerneja 
Podviz (vsi biatlon), Izidor Šušteršič - med
narodni razred, Rok Flander - edini katego
rizacije svetovnega razreda (oba deskanje 
na snegu), Silvana Belcijan (kegljanje), Ire
na Avbelj - mednarodni razred (padalstvo), 
Dino Ščuk, Amel Ščuk (oba tek na smu
čeh), Andrej Kračman (tenis), Mateja Šimic 
- mednarodni razred (duatlon).

Državni prvaki v letu 2007: Nejc Košir 
(cestno kolesarstvo), Anja in Matej Pritekelj 
(športni plesi), Saša Žavbi Kunaver (hitrost
no rolanje), Nina Žavbi Kunaver, Anja Žav
bi Kunaver. Anamarija Lampič (vse tek na 
smučeh), Nika Erjavec (svetovna prvakinja 
v Cheer danceu), Peter John Stcvens (plava
nje), Aleksandra Kerč, Rado Kerč, Uda De- 
lalič, Julija Šnofel, Lučka Šnofel, Patricija 
Kerč (vse taekvvando), Nika Janežič, Katja 
Ježek (lokostrelstvo), Anja Plaznik, Matic 
Plaznik (gorski tek).

Martinčevič, ki je več kot polovico svojega 
življenja namenil razvoju nogometa v Občini 
Medvode in bil med ustanovitelji Nogometne
ga kluba Jezero Zbilje. Sodeloval je pri 
združitvi obeh nogometnih klubov ter tudi pri 
izgradnji in vzdrževanju nogometne infra
strukture v občini.

Anton Bohinc: "Ko je prišla žoga, 
sem orodno telovadbo dal na stran 

in se posvetil košarki."
Plaketo za življenjsko delo je prejel Anton 

Bohinc, član Partizana Medvode od leta 1954. 
Aktivno se je ukvarjal z orodno telovadbo in 
košarko. Igral je v I. slovenski košarkarski ligi 
in aktivno pot košarkarja končal leta 1974. 
Leta 1968 je začel trenersko kariero in treniral 
vse starostne skupine. Leta 1977 je postal pro
fesionalni trener pri Košarkarskem klubu Iliri
ja v Ljubljani, leta 1986 seje vrnil v Medvode 
in nastopil delo upravitelja športnih objektov 
in sekretarja Partizana Medvode ter se v 
društvu posvetil trenerskemu delu. Z us
tanovitvijo Športne zveze Medvode je postal 
njen sekretar. Aktivno je sodeloval pri 
pripravah potrebnih aktov za nemoteno delo
vanje Športne zveze Medvode in pri razvoju 
športa v Občini Medvode. Delo sekretarja 
društva in zveze je opravljal vse do upokojitve 
konec lanskega leta.

"Priznanje mi zelo veliko pomeni, predvsem 
zato, ker sem ga dobil od ljudi, s katerimi sem 
dolga leta skupaj delal. Mislim, da znajo ceni
ti to, kar sem v teh letih naredil za Medvode,” 
je povedal Anton Bohinc, ki je svojo športno 
pot začel s splošno, nadaljeval pa z orodno 
telovadbo: "Trenirali smo tudi po več ur na 
dan. Ko pa je prišla žoga, sem orodno telovad
bo dal na stran in se posvetil košarki, najprej 
kot igralec, nato kot trener. Tako aktivno 
igranje kot trenerstvo sta poslanstvo, ki me 
spremlja celo življenje.”

Kljub temu da se je pred kratkim upokojil, 
ostaja zvest športu: "Pomagal bom še tako 
društvu Partizan kot tudi na Športni zvezi. 
Treniral bom otroke od 10. do 14. leta, kar je

Tacen - Gorski tekač Sebastjan Zarnik iz 
Košiš pri Kamniku je 2. februarja na 13. teku 
za rekord Šmarne gore iz Tacna postavil nov 
najboljši čas. Kljub dežju je svoj rekord 
izpred treh let izboljšal za šest sekund na 11 
minut in 25 sekund. "Vedel sem, da sem v 
formi, vendar zaradi vremenskih razmer v 
rekord nisem bil povsem prepričan. V boljših 
pogojih bi šel lahko še 10 do 15 sekund hitre
je,” je povedal gorski tekač, ki je v pripravah 
na sezono pretekel že 1100 kilometrov. Zan
imivo je, da je njegov rekord na večeru med-

Anton Bohinc je dejal, da mu priznanje za življensko 
delo pomeni veliko, saj ga je dobil od ljudi, s katerimi 
je dolga leta skupaj delal.

zame najlepše delo. Če mi bo zdravje služilo, 
bom to delal še naprej.” Anton Bohinc je bil 
trener tudi članske košarkarske ekipe Tinex 
Medvode, ki letos nastopa v L B ligi in je 
trenutno s petnajstimi porazi in dvema zmaga
ma na lestvici na zadnjem mestu. "Seveda 
spremljam njihove nastope in menim, da je ta 
ekipa sposobna ostati v ligi. Imeli smo nekaj 
smole, je pa zagotovo, da so po kvaliteti neko
liko slabši od lani. Ekipo sta zapustila po mo
jem mnenju ključna igralca Dean Bunčič in 
Saša Lukič in to se tej ekipi pozna,” je za
ključil Bohinc.

Maja Bertoncelj, foto: Peter Košenina

voškega športa napovedalo njegovo dekle, 
biatlonka Mateja Šimic iz Vikrč. Izkazali so 
se tudi tekači iz medvoške občine. Pri mla
jših dečkih je zmagal Tine Hren, tretji je bil 
Timotej Rozman. Pri starejših dečkih je bil 
najboljši Matic Plaznik, pri moških absolut
no pa je bil 11. Jaka Ortar. Pri mlajših dek
licah je zmagala Maja Plaznik, tretja je bila 
Anja Plaznik, pri starejših deklicah pa Tina 
Kozjek pred Katjo Hren. Najhitrejša 
mladinka v cilju je bila Katja Kozjek, četrta 
med ženskami skupno. Maja Bertoncelj

Nov rekord na Šmarno goro
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Šport in rekreacija

Tekači uspešni na Topolinu
Na neuradnem svetovnem prvenstvu v smučarskem teku za mlade kategorije v dolini Fiemme v Italiji so 
člani ŠD ŠRC Preska Medvode osvojili tri medalje in bili v ekipni konkurenci med skoraj stotimi klubi 

sedmi. Med mlajšimi mladinci pa v letošnji sezoni blesti Rok Tršan iz Valburge, član Val karton Logatca.

Medvode - Januarja je v dolini Fiemme 
potekal Pokal Topolino, neuradno svetovno pr
venstvo v teku na smučeh za mlade kategorije. 
Med skoraj sto tekači iz Slovenije jih je bilo 
tudi sedem iz ŠD ŠRC Preska. V dveh dneh je 
na tekmovanju nastopilo več kot 1100 tekačev.

V medvoškem klubu so se razveselili treh 
medalj, treh bronastih. Tretje mesto so osvojili 
Janez Lampič, Nina Žavbi Kunaver in Ana
marija Lampič. Dobro pa so v svojih kate
gorijah nastopili tudi Lea Einfalt, kije bila 6., 
Tjaša Trampuš (11.), Saša Žavbi Kunaver 
(18.) in Anja Žavbi Kunaver (22.). Drugi na 
Topolinu je bil še en Medvoščan, Rok Tršan 
iz Valburge (TSK Valkarton Logatec), ki je v 
zadnjem času v kategoriji mlajših mladincev 
najboljši Slovenec. To potrjujejo tudi rezultati 
z državnega prvenstva na Rogli, ki je bilo ja
nuarja. Dva naslova državnega prvaka, v zasle
dovalni preizkušnji s skoraj dvema minutama 
prednosti. ”To so uvrstitve, ki mi v tej sezoni 
največ pomenijo. Veliko sem pridobil na moči 
in v tem je treba iskati razlog za napredek. 
Treniram vsak dan po dve uri, največ na 
Pokljuki in na Rogli,” je povedal 15-lctnik, ki 
je v letošnji zimi boljši v prosti tehniki in 
trenutno vodi v točkovanju slovenskega pokala 
v kategoriji mlajših mladincev. ”Moj cilj je 
skupna zmaga v pokalu ter čimboljša uvrstitev 
na OPA igrah v začetku marca v Franciji. Tam

Gorazd Fertin, član servisne ekipe, Lea Einfalt, Anja in Nina Žavbi Kunaver ter Janez Lampič v dolini Fiemme

želim priti vsaj v deseterico,” razmišlja dijak 
Gimnazije Šentvid, ki je s potekom sezone 
zelo zadovoljen.

Pokal Cockta preselili na Pokljuko
V Športno-rekreacijskem centru v Preski bi 

morala biti 6. januarja tekma za pokal Cockta, 
vendar sojo zaradi slabe zime morali prestavi
ti na Pokljuko. "Nastopilo je 160 tekmovalcev.

Z otroki na tekaške smuči
Oprema za tek na smučeh je prilagojena najmlajšim.

Medvode - Tek na smučeh je primeren za 
vso družino, tudi za naše najmlajše. Temu pri
merno so se odzvali proizvajalci opreme.
"Oprema je prilagojena otrokom. Tekaške 
smuči so širše, s tem bolj stabilne, prav tako 
čevlji in vezi. Poleg tega imajo smuči spodaj 
"smrekico”, tako da so počasnejše, ne drsijo 
nazaj,” je pojasnil Klemen Svoljšak, trener v 
ŠD ŠRC Preska Medvode.

Splošnega pravila, kdaj otroka postaviti na 
tekaške smuči, ni. Zagotovo pa je pri tem treba 
upoštevati tudi otrokove želje. "Na tekaške 
smuči se otroka lahko postavi že zelo zgodaj, 
že pri dveh, treh letih. Najmlajši, ki pri nas v 
klubu trenirajo tek na smučeh, so stari šest let.
Na začetku jih damo prav na te stabilnejše, po
časnejše smuči. Z njimi najprej samo hodijo, 
potem se tudi že spustijo, seveda po položnej
šem spustu. Na začetku je pomembno pred
vsem privajanje na opremo in razvijanje občut
ka za ravnotežje. Šele ko otrok to osvoji, ga 
damo na hitrejše smuči,” je še povedal Svolj- J'
šak _ _ Začetki v teku na smučeh na širših, precej bolj

Maja Bertoncelj stabilnih smučeh

Od tehničnega delegata smo za organizacijo 
prejeli najvišjo oceno,” je povedal Aleš Galof, 
predsednik ŠD ŠRC Preska, ter dodal, da so 
manjkali le še boljši rezultati članov društva, ki 
so prav na "domači” tekmi ostali brez medalje. 
Je pa znova med mlajšimi mladinci zmagal 
Rok Tršan, med starejšimi mladinci Amel 
Ščuk, med juniorji pa Dino Ščuk. Brata Ščuk, 
doma iz Preske, nastopata za TSK Merkur 
Kranj.

Za 15. marec je v koledarju tekem v Preski 
predvidena tekma za kontinentalni pokal in 
skoraj neverjetno je pričakovati, da bo takrat 
po nižinah dovolj snega. "Dogovarjamo se za 
prestavitev na Pokljuko, kljub temu pa smo šo. 
vedno optimisti, da bo morda sneg zapacs$5 
takrat, če ga sedaj ni. Na Pokljuki bo treba pro
go še homologizirati, zaradi zaključka sve
tovnega pokala v skokih v Planici pa tek
movanja tam tako kot je bilo to lani ne more
mo izpeljati,” je pojasnil Galof. Na Pokljuki 
ŠD ŠRC Preska organizira tudi tečaje teka na 
smučeh, za katere je veliko zanimanja.

Maja Bertoncelj

Rok Tršan (v sredini) je na Pokalu Topolino osvojil 2. 
mesto.
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Po dveh odstopih do zmage
Deskar na snegu Rok Flander je v letošnji sezoni dvakrat zmagal na tekmah svetovnega pokala in je

trenutno na drugem mestu v skupnem seštevku.

-----------------------------------------------------------------------------------------------------------  Šport in rekreacija

Medvode - Svetovni pokal v deskanju na 
snegu se bo nadaljeval 15. februarja v Sungvoo- 
ju v Koreji. Na zadnji tekmi pred skoraj eno
mesečnim tekmovalnim premorom je v La 
Molini v Španiji svojo tretjo zmago v karieri 
dosegel Rok Flander. To je bila njegova dru
ga zmaga v letošnji sezoni in sploh prva v pa
ralelnem slalomu, kot pravi pa najtežja doslej: 
"Razlogov za to je več. Pred to tekmo sem 
dvakrat odstopil in vsak, ki je bil v športu, ve, 
kaj to pomeni z vidika psihološke priprave. 
Drugi problem je bila poškodba, do katere je 
prišlo na treningu. Dejstvo pa je, da je sama 
forma, moje počutje, nivo voženj deskanja na 
višjem nivoju kot lansko sezono. So pa priso- 

vna nihanja, vendar vseeno upam, da to ne bo 
ogrozilo mojega cilja: zaključiti sezono med 
prvimi tremi v skupnem seštevku. V svetov
nem pokalu je veliko dobrih fantov, zato je ne
mogoče pričakovati, da bom vedno na stopnič
kah.”

Flander je trenutno drugi v skupnem seštev
ku svetovnega pokala, zaostaja le za Matthieu- 
jem Bozzetojem. Do naslednje tekme bo tre
niral v tujini. Ni skrivnost, da kar se treninga 
tiče, še vedno sodeluje z nekaterimi ljudmi iz 
prejšnje ekipe. "V pripravah na sezono sem 
naredil nekoliko več, kot je nudila reprezen
tanca. Imamo sicer trenerje, ki so pridni, se 
trudijo, imajo željo po dokazovanju, nimajo

pa izkušenj na tem vrhunskem nivoju. Za 
takšnega tekmovalca, kot sem jaz, pa je to 
najbolj potrebno. Potrebujem svetovalca in 
edina pot je ta, da še vedno sodelujem z neka
terimi ljudmi iz prejšnje ekipe,” pravi svetov

ni prvak iz Dragočajne, katerega glavni spon
zor je od decembra tudi uradno Raiffeisen 
Banka. Dogovor o tem je bil sicer sklenjen že 
jeseni.

Maja Bertoncelj, foto: FIS

Olimpijska norma ni nedosegljiva
Atletinja Alenka Bikar si želi v Peking. Posvetila se bo teku na 200 metrov in do konca junija skušala 

^ odteči normo za olimpijske igre. Na svetovno dvoransko prvenstvo ne gre.

Medvode - Po rojstvu hčerke Pike seje atletinja Alenka Bikar že lani 
vrnila na atletske steze. "Zaenkrat sem z vrnitvijo zadovoljna. Res je, 
daje bilo jeseni precej več treninga na moči kot prej, vendar pa zame 
najhujši del treninga šele prihaja. Odločitvi, da bo moja prva discipli-

Alenka Bikar s hčerko Piko

na tek na 200 metrov, sledi trening hitrostne vzdržljivosti, ki ga nikoli 
nisem marala, sedaj mi bo pa verjetno še težje. Lani po vrnitvi sem na
mreč tekla le KM) metrov,” je povedala Bikarjeva, ki je bila decembra 
na pripravah na Kanarskih otokih: "Malo smo imeli smole, ker stadio
na še niso prenovili in je steza zelo trda, tako da smo malo prilagajali 
treninge.”

Prvo tekmo letos je imela sredi januarja, a je morala v teku na 60 me
trov premoč priznati dvema mlajšima tekmicema. "Gre se mi za rezul
tat, ne za mesta. Tekla sem 7,53, kar pomeni, da imam še veliko rezer
ve tako v teku kot v samem startu. Pričakujem, da bi letošnjo zimo re
zultat spustila do 7,40 7,45. Norma za svetovno dvoransko prvenstvo 
je sicer 7,37, kar pa ni moj cilj. Moj cilj je tekmovati, dobiti hitrost, da 
bi potem poleti lahko odtekla dober rezultat na 200 metrov. S polnim 
treningom bom začela marca," je pojasnila ter dodala, daje to, dajo v 
dvorani prehitevajo mlajše, ne skrbi: "Zimska sezona ni moj končni 
cilj. Če bom poleti zadovoljna, bodo te punce zelo težko pred mano.”

Februarja načrtuje čim več nastopati, marca in aprila pa jo čaka na
poren trening. Upa tudi na priprave na otoku Martinique ter na tam
kajšnjo tekmo konec aprila, kar bi pomenilo začetek njene tekmovalne 
sezone na prostem. Vrhunec naj bi bil na olimpijskih igrah v Pekingu. 
"Če hočem v Peking, pričakujem, da bom normo odtekla do konca ju
nija. Mislim, da rezultat 23,30, kolikor znaša norma B, ni nedosegljiv. 
Moj osebni rekord je 22,76,” pravi Vrhničanka, ki že vrsto let živi v 
Medvodah.

Maja Bertoncelj, foto: Peter Košenina
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Vrt

Narava že kaže znake pomladi
Letošnja zima nam je dala po nižinah snega 

le za vzorec. Ves januar je minil pri nič kaj niz
kih temperaturah. Tako so pravi vrtičkarji, ki 
ne morejo dolgo počivati, že začeli z delom po 
vrtu. Obrezovati so začeli drevje, pograbili so 
listje, ki ga je nanosil veter. Če se bo tako vre
me nadaljevalo tudi februarja in ne bo več za
padlo snega, bo dela na vrtu vse več. Po cve
tličnih nasadih bomo najprej odstranili zimske 
zastirke iz smrečja, praproti, slame, nato bomo 
porezali vse suhe dele trajnic, da bodo rastline 
imele prostor za nove mlade poganjke. Horten- 
zijam porežemo suhe cvetove, deset centime
trov nad tlemi porežemo trave, proti koncu me
seca obrežemo tudi vrtnice na dva do tri očesa. 
Tam, kjer je zelo suho, je potrebno tudi zaliva
nje. Predvsem grmički in trajnice, ki so bili po
sajeni v jeseni, naj imajo dovolj vlage.

Na nekaterih vrtovih že cvetijo prvi znanilci 
pomladi: zvončki, telohi, jarice, trobentice, 
ven silijo tudi že narcise in tulipani. Upajmo 
le, da ne bo snega takrat, ko bodo zacveteli. Na 
gredicah, ki ste jih jeseni zasadili z mačehami, 
bodo februarja te bogato zacvetele. Sproti jim 
odstranjujte odcvetele cvetove, da ne tvorijo 
semena, ki jim jemlje moč za cvetenje. Ob to
plih sončnih dneh je tudi že kakšno delo v vrtu 
koristno: na primer prepereli kompostni kup 
premečemo in potrosimo po vrtu ali okrog sad
nih dreves. Nepredelane ostanke pa zložimo 
nazaj in bodo primerni za gnojenje zelenjavne
ga vrta maja. V tem času ne smemo obrezova
ti grmov, ki bodo zacveteli spomladi, lahko pa 
obrežete žive meje, ki bodo na pomlad bolj 
bujno odgnale: liguster ali gaber. Če v zimskih 
prezimovališčih hranite gomolje dalij, kan, 
gladiol, jih preglejte in če so mogoče začele 
plesneti ali gniti, vse obolele dele odstranite. 
Te prostore v opoldanskem času in ob sončnih 
dneh tudi dobro prezračite in malo orosite z 
vodo. Če prezimujete nageljne ali druge oken
ske rastline, sproti odstranjujte odmrle liste ali 
suhe dele rastlin, da se morebitne bolezni ne bi 
razširile na zdrave dele rastlin. Te rastline tudi 
ne marajo prevelikih temperaturnih nihanj. 
Najbolje bodo dočakale pomlad, če jih imamo 
pri stalni temperaturi 15 stopinj Celzija. Tudi 
preveč zalivanja ne marajo, le toliko, da je

zemlja vlažna. Tudi dognojujemo jih ne, saj še 
vedno počivajo. Rasti začnejo marca in takrat 
jih tudi presadimo.

Seveda imamo tudi v stanovanju radi kakšno 
cvetočo rastlino čez zimo. Amarilis naj bo na 
zelo toplem mestu in dokler se ne pokaže po
pek, ga tudi ni potrebno zalivati, lahko je tudi 
v bolj temnem kotu. Na svetlo ga postavimo, 
ko poganjek odžene. Čebulice hijacint in nar
cis damo v kozarce, v katerih hitro zacvetijo in 
imamo delček vrta kar v sobi. Ciklame so zim
ske rože in lepo zacvetijo na svetlem in hlad
nem. Zalivamo jih raje v spodnji del lončka, če 
jih polivamo po cvetnih nastavkih, lahko ti 
zgnijejo. Zadnja leta je zelo modna lončnica 
kamelija, ki ima tudi raje bolj hladno sobo. Se
daj je čas cvetenja orhidej, ki imajo tudi raje 
manj zalivanja in svetlo mesto.

Še je zima in to je čas za snovanje načrtov za 
novo vrtnarsko sezono. Ker se dnevi daljšajo, 
oznanjajo tudi nova dela v vrtu. Odločimo se, 
kaj bomo letos sejali in sadili na zelenjavnem 
vrtu, kaj bo novega na okrasnem delu, kaj 
bomo posadili v okenska in balkonska korita. 
Mogoče bomo poseben del vrta namenili di
šavnicam, mogoče bomo del vrta preuredili v 
vodnjak, ali pa iz preveč zaraščenega vrta iz
kopali stare grmovnice in si preprosto omislili 
novo zelenico, kjer bo rasla samo lepo negova
na trata. Vsako leto pa naj bo naše veselje in 
delo v vrtu nekaj novega.

Nekaj lahko postorimo tudi že v zelenjavnem 
vrtu. Mogoče pripravimo toplo gredo za seja
nje prve solate in redkvic. Lahko posadimo še 
zimski česen in čebulo. V rastlinjak lahko po
sejete enoletne rože (če vam bodo prej zrasle, 
daljšo cvetno sezono boste imeli). Če imate 
posajen por, brstični ohrovt, motovilec, imate 
nekaj svežega iz vrta tudi v tem zimskem času.

Če imate radi cvetje v vsakem letnem času, si 
v posode pred vhodom lahko posadite že vzgo
jene in cvetoče telohe. Zraven postavite kakš
no spomladansko reso in čudovit šopek prvega 
cvetja vas po pozdravil vedno, ko pridete do
mov. Na razpolago je veliko sort, ki so jih vrt
narji vzgojili s križanjem v več barvnih odten
kih: rožnatih, zelenih, rumenih, lila,... Telohi 
so trajnice, zato jih po cvetenju presadite v vrt.

pod kakšen grm in naslednje leto vam bodo 
spet cveteli. Niso zahtevni, rastejo v vsaki 
zemlji in radi imajo sončne lege. Če je zima 
tako kopna kot letošnja, se prvi popki pokaže^ 
jo že decembra in zrastejo v enem mesecu. 
koli jih ne prizadene zima. Lahko preselite te
loh tudi iz gozda, tudi ta sorta vam bo doma 
lepo uspevala. Teloh je rastlina, ki ne mara pre
sajanja. Korenine se le počasi razrastejo in po
tem dolga leta obilno cveti. Pa naj tudi vam 
prinese nekaj pomladi v vaš dom.

Igor Pavlič

Z.0.0.
NE POZABITE NA VALENTINOVO

DROBNE POZORNOSTI ZA VALENTINOVO

KMETUSKA ZADRUGA MEDVODE x gnojila

■ lončnice, darilni program, aranžiranje > SEMENSKI KROMPIR
■ semena vrtnin in poljščin > VRTNA SEMENA
■ sredstva za varstvo rastlin PREDNAROČILA SEM. KORUZE
■ krmila in krmne komponente za domače živali
■ poljedelska in specialna gnojila PRODAJALNE:
■ vse za male žival MEDVODE, Cesta ob Sori 11, tel.: 01/3613-300
■ orodje, škropilna tehnika VODICE, Kamniška 8, tel.: 01/8324-011
■ gospodinjski in industrijski plin VIŽMARJE, Tacenska 67, tel.: 01/5124-666
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Ljudje in dogodki I

Gobelini pozimi, limone poleti
Zbirka gobelinov in sveže domače limone pri Anici Božič v Hrašah

Hraše - Puščobo zimskih mesecev si ljudje 
popestrijo na različne načine. Anica Božič iz 
Hraš si kratke zimske dni in dolge večere kraj
ša z vezenjem gobelinov. Prvega je izvezla 
pred tridesetimi leti, šivanko pa je začela po
gosteje sukati po odhodu v pokoj.

Doslej je izdelala že okrog šestdeset gobeli
nov. Nekaj jih visi po stenah njene hiše, precej 
jih je podarila, kakih dvajset pa jih še čaka na 
pravi okvir, pravega lastnika ali prazno steno, 
ki bi jo lahko krasili. Aničini gobelini so vseh 
velikosti, najmanjši so veliki približno toliko 
kot list formata A4, največji pa prekrijejo tudi 
površino enega kvadratnega metra. Vezenje je 
natančno in zamudno delo in težko si je pred
stavljati ves čas, ki je bil potreben za izdelavo 

^jijvečjega gobelina. "Tegale sem izdelala kar 
Ttitro, približno tri tedne je trajalo,” pravi in 
pokaže na podobo dveh otrok in njunega ange
la varuha, veliko kot risalni list. Njena zbirka 
obsega vse vrste motivov, od nabožnih, tihoži
tij, krajin, podob živali, do prizorov iz Indije, 
ki so ji vzeli največ časa. "Ponavadi gobeline 
kupim v Medvodah, na tržnici v Škofji Loki, 
pa tudi kje drugje, če slučajno naletim nanje,” 
razlaga in dodaja, da kompletov platen z nari
sano podobo in pripadajočih barvnih niti - pre
jle najraje ne kupuje, ker si je v dolgih letih 
ustvarila dovolj bogato domačo "zalogo”. Ve

zenje gobelinov je več kot le sledenje barvne
mu vzorcu in luknjicam v platnu. Vse niti mo
rajo teči v isto smer, biti morajo ravno prav za
tegnjene in po vsej podobi enakomerno napete. 
Včasih je prejica predebela in jo je za kak del
ček motiva potrebno zožiti. "Sestavljena je iz 
šestih niti in po potrebi kakšno odvzamem. 
Obrvi na obrazu so tak primer, ker morajo biti 
tanke,” pravi in pove, da moramo gobelin gle
dati z razdalje, saj je tako lepši.

Preostanek leta Anica preživi zunaj, kjer za 
delo poskrbijo rastline in rože okrog njene 
hiše. Maline, robide, kosmulje, grozdje in še 
kaj končajo v domačih sokovih, v pozni jeseni 
in pozimi pa je čas za prav posebno trgatev, saj 
v Hrašah rastejo tudi limone. Ne le da rastejo, 
tudi dozorijo in so večje od tistih, ki jih kupite 
v trgovini. "Na največjem limonovcu je pred 
leti dozorelo več kot dvajset kilogramov li
mon,” razloži. Limonovce ima od pomladi do 
jeseni na dvorišču, ko pa se ohladi, jih presta
vi v steklen zimski vrt, da sadeži dozorijo. Naj
bolj jim prija voda iz kapnice, ogroža pa jih ka
par, zajedavska žuželka, ki sesa rastlinske so
kove. Sadjarjev, ki bi imeli uspeh z limonami, 
pri nas ni veliko in to jo je pripeljalo celo na 
nacionalno televizijo. "Moje limone so bile v 
oddaji Na vrtu in tisti večerje telefon zvonil do 
desete ure. Nekaj sem jih prodala in ponje so

prišli celo iz Maribora in Mute,” ponosno 
pove. Sadike limon lahko kupite v trgovskih 
centrih, a imajo ljudje, ki so vzgojili Aničine 
sadike, z njimi več uspeha.

Peter Košenina

Medvode, £>j'zantova cesta 22 
telefon: Of 1/201 -689

PRIPRAVA JEDI ZA DOMOV

Delovni čas: vsak dan 12.00 23.00. LJUBEZEN GRE SKOZI ŽELODEC

R£$T/)VR4<2M
I Beli labod 1

PEČENI JAPONSKI REZANO KOSILO (VEČ VRST)

K1SLOPEKOČA JUHA
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NOVO V MEDVODAH 
MERCATOR CENTER

PRIVOŠČITE SEBI IN SVOJIM OTROKOM NAJBOUSE
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TRGOVINA BIBA, KJER SE OBLAČI VSA DRUŽINA 
TEL: 01/361 8098 LEPO VABUENI

AHAC
Vaš prvi dobavitelj pijač!

AHAC d. o. o.
Stopče 31 
3231 Grobelno

NOVO - NOVO - NOVO - NOVO

Ma znani lokaciji v Ljubljani - Cesta ljubljanskih brigad (bivši Geaprodukt) 
smo odprli novo poslovno enoto.
(Mudimo VSE ZA GOSTINCE - na debelo in drobno ter drugim kupcem.

■ vse vrste pijač: domače in tuje Premium pivo, domača in priznana tuja 
vina, žgane pijače, likerji, sokovi

■ sadje in zelenjava
■ mesni in mlečni izdelki
■ konzerve
■ galanterija
-X-......................................................X..............
AKCIJSKA PRODAJA 
SADJA IN ZELENJAVE

S tem kuponom vam priznamo 

1 O % popust

Prvih dvajset kupcev
dobi še darilo!

—fr<—-...............................—

Po dogovoru možnost dostave!

Pokličite še danes po tel.: 
OSSO/TOS-SO in 0580/-708-81.

Odpiralni čas:
ponedeljek - petek od S. - 1 3. ure 
sobota od 7. - 12. ure 
nedelje in prazniki zaprto


